
ZAPISNIK

sa 7. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 16. svibnja 2022. godine s poðetkom u 10

sati u suterenu Holandske kuóe u Sisku, Rimska ulica 10.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-predsjednik
Gradskog vljeé,a, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa Majkió
Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Tihomir Posavec, Zoran Sertió-prvi potpredsjednik
Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Vesna Stengl, Sreóko Telar, Darjan Vlahov i
Sa5ka Vukovié.

Odsutni vijeónici: Zvonko Marincelj i Ivica Rendulió-opravdali svoju odsutnost.

Ostali nazoéni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaöelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice Grada Siska, Gordana KarapandLa Prica-proðelnica Upravnog odjela zavpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno

uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraëun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni sustav,

Gordana Medur-novinarka MreZe TV i Zdenko Plevanðió-snimatelj MreZe TV te Daniel
Berdais-direktor trgovaðkog dru5tva Creador Cor d.o.o. za audiovizvalne djelatnosti.

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska Bojan Dadasovié koji je
utvrdio da je sjednici nazoðno 20 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Za vrljeme trajarya aktualnog sata sjednici je pristupio vijeónik lvica Rendulió te je u odluðivanju
sudjelovao 2 1 vijeónik.

Bojan Dadasovié utvrdio je da se sjednica odvija u uvjetima s kojima nije zadovoljan, a koji nisu
primjereni Gradskom vijeóu kao najvi5em predstavniðkom tijelu Grada Siska.
Prostor u kojem se sjednica odvija pogodan je za kino dvoranu u kojoj se moZe pogledati
nekakav dobar film, ali nije primjeren za rad vijeónika jer nema klupa, odnosno stolova i nema
uvjeta zarad.
Rekao je kako je njegov stav da se sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska vi5e neóe odrZavati u
ovakvim uvjetima.

Marko Rafaj javio se za rijeð rekav5i da su, do sada, sjednicama Gradskog vijeóa nazoðili
direktori trgovaðkih druStava u vlasni5tvu Grada Siska i ravnatelji ustanova kojima je osnivað

Grad Sisak, a na ovoj sjednici ih nema. Koje je objaSnjenje zaðto ih nema na ovoj sjednici
Gradskog vijeé,a? PredloZio je da se sjednica odgodi za pola sata kako bi direktori i ravnatelji
do5li na sjednicu, a s tim viSe ako pogledamo materijale koji se odnose na toðku 7. predloZenog

dnevnog reda u kojoj se predlaäe poveóanje cijena odvoza komunalnog otpada. Zbogtogabina
sjednici trebao biti prisutan barem direktor trgovaðkog druSwa Gospodarenje otpadom d.o.o. i
eventualno dopuniti izlaganje u navedenoj toðki predloùenog dnevnog reda.



Bojan Dadasovió potvrdio je da sjednici nisu nazoðni direktori i ravnatelji te je odredio pauzu u
trajanju od 5 minuta kako bi se konzultirao s gradonaðelnicom.

Pauza je poðela u 10 sati i 5 minuta, a zavrÉena je u 10 sati i l0 minuta.

Nakon pavze, Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 20 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Nakon pauze, gradonaõelnica je objasnila kako je datum, vrijeme i mjesto odríavanja sjednice te
dnevni red usugla5en s predsjednikom Gradskog vijeóa i proðelnicima upravnih odjela.
Nakon toga potpisala je sve materijale koje, kao predlagateljica, upuóuje Gradskom vijeóu na
razmatranje i donoSenje. Materijale su na svojim sjednicama ruzmatrala stalna radna tijela
Gradskog vijeóa sukladno svojoj nadleZnosti.
Iz jednostavnog razloga Sto ne stanemo svi u ovaj prostor, svi direktori i ravnatelji su dobili
obavijest da sjednicu mogu pratiti na YouTube kanalu Grada Siska. Sve sjednice su javne i javno
dostupne svima.
Rekla je da ne vidi razlog zbog kojeg bi direktor trgovaðkog druStva Gospodarenje otpadom
Sisak d.o.o., a koji nije predlagatelj akta pod toökom 7. predloienog dnevnog reda, trebao biti
prisutan na ovoj sjednici Gradskog vijeóa. Bilo je dovoljno vremena da se direktor pozove na
sjednice radnih tijela ako ste smatrali da je to potrebno, ali konkretan materijal koji je dostavljen
vijeónicima je izradio Upravni odjel za gospodarstvo i komunalni sustav, a predloäila ga je
Gradskom vijeóu gradonaðelnica. Privremena proðelnica navedenog odjela je viSe no
kvalificirana da odgovori vijeónicima na njihova pitanja u vezi s materijalom kao i na druge
materijale koji su pripremljeni u njenom Upravnom odjelu.

Bojan Dadasovió potvrdio je komunikaciju koju je navela gradonaðelnica u vezi s pripremom,

organizacljom i sazivanjem ove sjednice Gradskog vijeóa.

Vesna Stengl navela je da je gradonaðelnica rekla da su svi materijali za ovu sjednicu Gradskog

vijeóa pro5li kroz sjednice radnih tijela Gradskog vijeóa. Medutim, to nije toðno. Po toðkama 10. i
11. predloZenog dnevnog reda materijali nisu razmatrani na sjednici Odbora za izbore i
imenovanja jer predsjednik Odbora nije bio nazoéan sjednici i nismo mogli razmatrati materijale
te ih utvrditi i proslijediti Gradskom vijeóu. Od ðlanova Odbora bili smo nazoðni samo Zeljko
Ðermanovió i ja, rekla je Vesna Stengl.

Bojan Dadasovió potvrdio je kako je toðna prethodna informacija, ali to ne ovisi o ðlanovima
radnog tijela ili predsjedniku Gradskog vijeóa veó o predsjedniku radnog tijela.

Utvrdio je i da vijeónik Marko Rafaj ostaje pri svom prijedlogu.

Odredio je pauzu. Pauza je poðela u 10 sati i 15 minuta, a zavrÉenaje u 10 sati i 42 minute.

Nakon pavze, Bojan Dadasovió utwdio je da je sjednici nazoðno 20 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke kao i da se nije pojavio direktor trgovaðkog druSwa Gospodarenje otpadom

sisak d.o.o.

Bojan Dadasovió utvrdio je da aktualni sat poðinje u 10 sati i 43 minute.

2



Sreóko Telar u svom uvodu obrazloLioje da óe postavljati pitanja vezana uz vatrogastvo, a tema

o Vatrogasnoj zajednici se nalazi i u prijedlogu dana5njeg dnevnog reda.

Bili smo svjedoci teSkih prilika za na5u okolinu kao 5to su poZari, poplave itd. Prvi medu
jednakima koji izadu su vatrogasci kao i vatrogasci profesionalci.
Rekao je da bi poseban naglasak htio istaknuti odavanju piznanja pripadnicima dobrovoljnih
vatrogasnih dru5tava, a posebno vatrogascima operativcima. Oni su ti koji izlaze na opoZarena

podruðja i koji riskiraju svoje Livote da bi spasili imovinu i Livote, a o tome smo se uvjerili i
prilikom potresa.
MoZemo li im odati pnznanje, odnosno slaZe li se gradonaðelnica da pripadnici DVD-a, a

posebice vatrogasci operativci s obzirom na njihovu posebnu ulogu i znaéaj, da tu ulogu i znaë,aj

podignemo na razinu koja nije samo deklarativna i protokolarna kad im zahvaljujemo nekakvim

zahvalnicama i istiðemo da su oni na5i heroji? MoZemo li iskazati jedan mali ðin na naðin da sve

te pripadnike DVD-a, ali iskljuðivo vatrogasce operativce, oslobodimo plaé,anja komunalne

naknade? To bi bio jedan mali ðin, ali bismo pokazali koliki znaë,aj oni imaju za naí grad i
zajednicu. To nisu velika sredstva, ali bismo im dali jo5 veóu znaöaj osim protokolarnog i
deklarativnog priznanja. Hoóe li gradonaðelnica podríati ovu inicijativu?

Kristina Ikió Baniðek sloZila se s tvrdnjom Sreóka Telara da su vatrogasci jedno od bogatstva

Grada Siska, odnosno njegovih 20 DVD-a. Tu se razlikujemo od mnogih gradova u Hrvatskoj.

Tu se ne radi samo o DVD-ima veó i o profesionalnoj vatrogasnoj postrojbi INA Rafinerije nafte

Sisak i Javnoj vatrogasnoj postrojbi Grada Siska.
DVD-i su i nositelji druðtveno g ùivota u svojim sredinama na ðemu im takoder zahvaljujemo. Oni

okupljaju ðlanove svih dobnih skupina, od mladih do starijih ðlanova. Njihova uloga je znaéajna

uvijek, a ne samo kad treba intervenirati.
Medutim, Sto se tiðe prijedloga, a s obzirom da se komunalna naknada ne veäe uz osobu veé tz
nekretninu, Grad Sisak izdvaja dovoljno financijskih sredstava da sva dobrovoljna vatrogasna

druStva mogu financirati svoje reZijske tro5kove, a zahvalnost im ne trebamo iskazivati iskljuðivo
pohvalama i nagradama. Zahvalnost im iskazujemo i dolascima na njihove SkupÈtine kada nas

pozovu, kad iskaZu potrebu za opremom i sl. Izlazimo im ususret i financijski podupiremo

njihove zahtjeve. Tu je uloga Grada Siska neizmj er:rro znaéajna. Pripadnici DVD-a znaju da imaju

vaLnlulogu zaGrad Sisak i da mogu raðunati na nas.

Ne bi trebali biti oslobodeni komunalne naknade operativci. Grad im u Proraðunu osigurava

dovoljno sredstava za podmirenje svih njihovih tro5kova hladnog pogona, obnavljanja opreme i
o dríav anj a vatrog asnih domova.

Sreóko Telar zahvalio je gradonaðelnici Sto se slaZe s njegovim mi5ljenjem barem u prvom dijelu,

a u drugom dijelu, ona ostaje na deklarativnoj i protokolarnoj razini. Razumljivo je da se

komunalna naknada ve\e rz nekretninu. Tamo gdje je vatrogasac operativac nositelj

domaóinstva, trebalo bi ga osloboditi plaéan1a komunalne naknade, a tamo gdje je ðlan

domaóinstv a, moie se osloboditi to domaóinstvo. To je vrlo lako rjeðivo. äalosti to 5to

gradonaðelnica ne Zeli dobiti Sto vi5e vatrogasaca operativaca. Oni su volonteri i nisu plaéeni za

to 5to rade, a Zrtvuju svoj Zivot zanaÉu imovinu iLivote.
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Filip Pjerobon uputio je svoje pitanje Marku Kriðki rekav5i da su nakon potresa odredene

institucije ostale bez prostora pa ga zanima koliko Grad Sisak unajmljuje prostora i po kojoj
cijeni?
Drugo pitanje uputio je Nikolini Bijelió upitav5i kako je protekla rasprava o izmjenama GUP-a i
5to moZemo oðekivati?

Marko Kriðka objasnio je da, Sto se tiðe prostora koji su bili pogodeni potresom, Grad Sisak je
imao tu sreóu da je uspio veóinu prostora vratiti u stanje prije potresa. To smo rije5ili ulaganjem
vlastitih sredstava. Preostalo je rije5iti sportsku dvoranu u OS Viktorovac.
Ministarstvo kulture je osiguralo sredstva za najam prostora koji koristi Djeðji odjel Narodne
knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak.

Odredene objekte óemo morati obnavljati proraðunskim sredstvima jer ti objekti ne ulaze u neke

ðudne kriterije koji su propisani od strane drLave ili Europske unije.
Tako je Mali kaptol spomenik nulte kategorije za svakog Siððanina, a mi smo dobili odbijenicu
za njegovu obnovu s obrazloíenjem da unutra5njost objekta nije u cijelosti za javnu namjenu.

Ako razmi5ljamo tom logikom, vjerojatno cijela Ilica u Zagrebu, od Trga bana Josipa Jelaðióa pa

do njezinog kraja se neóe obnavljati jerdijelovi prostoranisu javnog karaktera. Dakle, imali smo

sreóu da nismo morali unajmljivati prostore i na taj naðin nemamo pogodovanja stranaökim

kolegama ili koalicijskim partnerima.

Nakon odgovora Marka Kriðke, vijeónica Sanja Miokovió je govorila sa svojeg mjesta, a ne za

govornicom pa joj je Bojan Dadasovió izrekao opomenu.

Nikolina Bijelió izvijestila je da se radi o Prostornom planu uredenja grada Siska, odnosno o

Generalnom urbanistiökom planu. Javna rasprava trajala je mjesec dana, od 14. travnja do 13.

svibnja 2022. godine. Plan je bio izloZen u prostorijama Grada Siska i gradani su mogli izvr5iti
uvid u grafiöke i tekstualne pnkaze te dati svoje primjedbe i prijedloge. 27 . travnja 2022. godine

odr1anoje javno izlaganje gdje su bili gradani i predstavnici javnopravnih tijela, a 5to je bilo vrlo
konstruktivno i korisno i tu su izradivaði Plana i StrateSke procjene utjecaja na okoli5 izlagali
svoje prijedloge. Ovim Planom, odnosno treóim lzmjenama i dopunama, izvr5it óemo

uskladivanje sa zakonskom regulativom iz podruðja prostornog uredenja i gradnje, a promijenio
se i plan viSe razine, odnosno Prostorni plan Sisaðko-moslavaðke Zupanije. Dobit óemo i
uskladivanje s infrastrukturnim koridorima prema izvedenom stanju ili prema projektiranom

stanju. U Plan su u5le primjedbe i prijedlozi gradana koliko god su bili realni i racionalni, a

odnosili su se na neka proðirenja gradevinskog podruðj a, a tr obzir su u5li i neki zahtjevi
javnopravnih tijela. Sto ¡e najvaLnlje, ovaj Plan obraduje i utjecaj potresa na podruðju Grada

Siska i daje smjernice i poveznice na istraZivanje Rudarsko-geoloðkog-naftnog fakulteta koji daje

upute projektantima kako obnoviti zgrade koje su stradale u potresu.

Prijedlog Generalnog urbanistiðkog plana je u izradi.

Filip Pj erob on izr azio j e zadovolj stvo dobivenim odgovorima.

Tihomir Posavec postavio je dva pitanja gradonaðelnici:
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l. Na internetskim stranicama mogli smo vidjeti asfaltiranje Neretvanske ulice u Gradskoj ðetvrti
Galdovo za éto se dugo godina zalagao bivði vijeónik Mario Markió. Amandman kojim su

osigurana sredstva za asfaltiranje ulice su predloZili vijeónici Nove vizije. Gradonaðelnica je u
obilasku radova na ulici bila s vijeónikom Robertom Grubecom. Iz kojeg razloga u obilasku s

gradonaðelnicom nUe bio predlagatelj amandmana predsjednik Gradskog vijeéa Bojan
Dadasovió?
2. Mjesta s druge strane rijeke Odre u odnosu na centar grada su zapostavljena kada govorimo o
komunalnoj infrastrukturi i njezinom odrZavanju. Kada moZemo oðekivati radove po tom
pitanju? Ceste, kanali, konkretno ulica u Starom Praðnu u kojoj je prije dvije godine postavljen
prometni znak ograniðenja brzine kretanja vozlla na 40 kilometara na sat? Bankina je u
potpunosti uni5tena.

Kristina Ikió Baniðek utvrdila je kako prvo pitanje vijeónika nije postavljeno sukladno

odredbama Poslovnika Gradskog vijeé,a Grada Siska. Ako vijeónik ima prijedlog koga pozvati u
obilazak terena, dobrodoSao je sa svojim prijedlogom.
Rekla je da joj je ùao Sto vijeónik nije primijetio da óemo uskoro krenuti u realizaciju popravka
prometnice u Starom Praðnu kao i u pro5irenje bankina. Dugo smo se dvoumili da li da krenemo

s time s obzirom da je na podruöju Mjesnog odbora Staro Praðno s ðijeg podruðja je i vijeónik, u
tijeku jedno od veóih ulaganja od strane Republike Hrvatske kao 5to su ulaganja Hrvatskih voda
na sanaciji nasipa. Dakle, kad vijeónik tvrdi da nema investicija na podruðju mjesta njegovog
stanovanja, to nije istina.
Radovi zahtijevaju upotrebu teSke mehanizaclje koja óe prometovati tom istom prometnicom, ali
smo zakljuðili da je sigurnost ljudi prioritet pa smo dogovorili s Hrvatskim vodama da nakon Sto

izvedemo radove na pro5irenju i popravku ulice, da su oni nakon izvr5enih radova i o5teóenja

ulice od strane te5kih strojeva, duZni cestu vratiti u prvobitno stanje. Na taj naðin, nastavljamo s

kontinuiranim ulaganjima u sve dijelove grada Siska.

S obzirom da je bio prozvanu vijeéniðkom pitanju, Bojan Dadasovié objasnio je da je bio pozvan

na otvaranje radova asfaltiranja Neretvanske ulice. Medutim, to ne smatra projektom jer je to
neSto Èto se trebalo napraviti jo5 prije 40 godina. To je ulica koja je udaljena kilometar od centra
grada Siska. Pozvati nekoga tko je na izborima pobijedio u Galdovu je stvar politiðke kulture.
Rekao je da mu je svejedno hoóe li i gdje biti pozvan, a gradani óe odluöiti. Bitno je to da ée

gradani s podruðja Galdova biti zadovoljni s obzirom na koliðinu novca koji uplaóuju u Proraðun.

Robert Grubec objasnio je da je u obilasku bio kao predsjednik Vijeóa Gradske ðetvrti Galdovo.

Tihomir Posavec rekao je da nije u potpunosti zadovoljan s odgovorima te traZi pisane odgovore

na svoja oba pitanja.

Sa5ka Vukovió izjavlla je da svoje pitanje postavlja gradonaðelnici. MoZe li gradonaðelnica

ukratko iznijeti dosada5nje aktivnosti Savjeta zarevitalizaciju i obnovu grada Siska?

Kristina Ikió Baniðek podsjetila je daje Gradsko vijeóe na svojoj tematskoj sjednici donijelo
zakljuðak kojim je Gradsko vijeóe obvezalo gradonaðelnicu na osnivanje tog Savjeta.
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Obnova grada Siska je puno Sira priða te nam se otvara moguónost revitalizaclje podruðja koja su

bila zapostavljena. Na ðelu Savjeta je predsjednik Gradskog vijeóa, a u Savjetu smo Zeljeli imati
niz razllë,itih struðnjaka, od arhitekata koji su urbanisti do arhitekata koji se bave planiranjem i
zakonskom regulativom koja se odnosi na obnovu nakon potresa. Veó na prvoj sjednici smo

zakljuðili da, iako jedinice lokalne samouprave nemaju ulogu u obnovi temeljem Zakona o
obnovi, to ne znaði da ne moZemo relevantno propitivati probleme pogotovo zato Sto svi ðlanovi
Savjeta, a posebno predsjednika Savjeta kontaktiraju gradani s konkretnim upitima.
Zbogtoga smo se poðeli baviti s problemima i pitanjima koja nam gradani najvi5e postavljaju, a

to su pitanja koja se odnose ne obnovu vi5estambenlhzgradajerje javno dostupan podatak da se

obnova na podruðju Grada Siska odvija na jednoj lokaciji u Selima i to je sve 5to se odnosi na

obnovu. Kao Sto zÍtamo, sanirani su dimnjaci Sto ne smatramo dijelom obnove.
Posebno zabrinjava Sto smo kroz nekih mjesec dana tri puta uputili poziv Sredi5njem drZavnom

uredu za obnovu da nam se njihovi predstavnici pridruZe na sjednici Savjeta. Tri puta dobili smo

odgovor da im zakazani termin odri.avanja sjednice ne odgovara. Na kraju smo im predloZili da

oni odrede datum i vrijeme odrZavanje sjednice Savjeta. Odgovorili su da im taj tjedan niti jedan

dan ne odgovara.
Na zadnjoj sjednici smo sjednici zakljuðili da óemo oðito mi, ðlanovi Savjeta krenuti u Zagreb u
Sredi5nji dríavni ured za obnovu ili u Petrinju gdje se ðeðóe pojavljuju i postaviti relevantna
pitanja jer je na podruðju Grada Siska najvi5e viSestambenih zgrada o5teóeno u potresu na

podruðju Sisaðko-moslavaðke Zupanije i buduói smo smatrali da, ako s obnovom jedne zgrade

moZete rijesiti 146 stanova i jednako toliko obitelji, da óete onda i pokrenuti njihovu obnovu.
I dalje éemo traLiti odgovore i zastupati interese gradana Siska, a druga adresa kojom óemo se

pozabaviti je Ministarstvo kulture jer je centar grada najteäe o5teóen, a postoje i nelogiðnosti u

natjeðaju iz Fonda solidarnosti pa óemo od nadleZnihzatraäiti i odgovore kao 5to je pitanje za5to

u Malom kaptolu gdje se nalazi restoran i Jazz club ne bi mogli biti u tom objektu i zaSto se oni
ne smatraju javnim prostorom?
MoZemo izraziti zadovoljstvo dinamikom odrZavanja sjednica savjeta jer su redovite kao i zbog

toga 5to je predsjednik najavio da óe vijeónicima na jednoj od sljedeóih sjednica Gradskog vijeóa
biti dostavljeno Izvjeðóe o radu Savjeta.

Bojan Dadasovió zahvalioje gradonaðelnici na korektnoj suradnji, a Savjet óe nastaviti i dalje sa

svojim kvalitetnim radom.

Sa5ka Vukovió izjavlla je da je zadovoljna dobivenim odgovorima.

Ivica Sipu5 bio je sljedeói vijeónik na redu za postavljanje pitanja.

Bojan Dadasovió rekao je da na njegovom obrascu za postavljanje pitanja pi5e da pitanje

postavlja gradonaðelnici, ali uopóe nije vidljiv sadräaj pitanja te je zamolio vijeónike da,

ubuduóe, ne pi5u nepotpuna vijeóniðka pitanja.

Ivica Sipu5 rekao je da na5e sugradane zanima Sto se dogada u trgovaðkom druStvu Gradska
groblja Viktorovac d.o.o. Gradani se Zale da su godinama na listi ðekanja za kupnju grobnog

mjesta. KruZi priða da grobno mjesto mogu kupiti samo podobni te da je zbog pandemije prodaja

stopirana.
Je li moguóe da direktor daje nezakonite otkaze i dopu5ta prodaju grobnih mjesta mimo liste
ðekanja? 
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Kada je spomenuo direktora za nezakonite otkaze, zatraLio je informaciju o tome koliko óe

Gradska groblja Viktorovac u mandatu direktora isplatiti naknadu za nezakonite otkaze na

temelju izgubljenih sudskih sporova po pitanju nezakonitih otkaza?

Marko Kriðka objasnio je da, Sto se tiðe veóeg dijela pitanja vijeónika, zatraùit óemo direktora
dostavu pisanih odgovora.
Sto se tiðe pitanja koje se odnosi na prodaju grobnih mjesta, rekao je da iz vlastitog iskustva iz
Sire obitelji zna da su Gradska groblja Viktorovac donijela korektnu odluku da nema prodaje
grobnih mjesta unaprijed zbog smanjenja Sirenja podruðja groblja. Grobno mjesto se prodaje u
trenutku potrebe. Sve to kako ne bismo u jednom trenutku doÈli u situaciju da netko kupi grobno

mjesto, a preproda ga za pvno vi5i iznos. Nema razloga da direktor nekome pogoduje.

Kao predsjednik nadzornog odbora trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac d.o.o., Bojan

Dadasovió rekao je da ima saznanja o aktivnom nagradivanju radnika Groblja. Radi se o
nastojanju poveóanju plaóa radnika. Rekao je da prvi puta ðuje informaciju o nekim izgubljenim
sudskim sporovima.

Ivica Sipu5 rekao je kako bi se moglo pronaói rje5enje o planiranju te5kih trenutaka od strane

gradana.I sam predsjednik Gradskog vijeéa je pravnik, a i u Nadzornom odboru je. Mogla bi se

odrediti klauzula da, kada se kupi grobno mjesto, ne moZe se prodati po viðoj cijeni veó da pravo

prvokupa imaju Gradska groblja Viktorovac po istoj cijeni po kojoj je gradanin kupio grobno

mjesto od Gradskih groblja Viktorovac.

Bojan Dadasovió istaknuo je da, ako vijeónik ima saznanja o nekim nezakonitostima, uvijek mu

se moZe obratiti kao predsjedniku Nadzornog odbora.

Zeljko Ðermanovió utvrdio je da smo ove godine imali priliku gledati atraktivna sportska

dogadanja u Ledenoj dvorani Zibel Od Zlatne piruete do organizacije medunarodne hokeja5ke

lige. U subotu smo se uvjerili da je nova Sportska dvorana Zeleni brijeg odliðna za sportska
dogadanja, ali i za glazbena dogadanja.
Kada moZemo oðekivati otvaranje sezone na bazenima u Capragu?
Koji pomaci se mogu oðekivati u iskori5tavanju geotermalne energije u gradu Sisku?

Goran Grgurað objasnio je da je ova vlast na ðelu s gradonaðelnicom omoguóila kvalitetna
odríavanja razliðitih dogadanja u sportskim objektima koji su novi i kvalitetno izgradeni. I u
Ledenoj dvorani ZibeI i u Sportskoj dvorani Zeleni brijeg dobili smo objekte za odrùavanje

visoko kvalitetnih sportskih natjecanja, alii glazbenih dogadanja.
Temeljem uvjeta u Ledenoj dvorani Zibel, odrùana je medunarodna sportska manifestacij a Zlatna
pirueta, a hokeja5i HKL Sisak su postali prvaci dríave.
Pred nama je ljeto kada poöinju s radon bazeni u Capragu. Vodena rivijera óe poðeti s radom u
subotu 21. svibnja 2022. godine. Biti óe pregrÈt aktivnosti zavnjeme sezone kori5tenja dva djeðja
bazena i jednog olimpijskog bazena. Prije godinu i pol izgraden je tobogan koji je atrakcija
bazena. Sigurni smo da óebazeni u Capragu biti izuzetno posjeóeni kao i naðe Kupaliðte Zlbel.

7



Maja Del-Vechio odgovorila je da se Grad Sisak krajem pro5le godine prijavio na otvoreni poziv

za dostavu prijedloga iskori5tavanja geotermalne energije koji je objavljen na stranicama

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Prijavljena je izrada tehniðke

dokumentacije za istraZivanje geotermalnih izvora na podruðju Grada Siska sa svojim partnerom

Trgovaðkim druStvom Komunalac Sisak d.o.o. Zapnmlli smo odluku o financiranju s 13.

travnjem ove godine te se uskoro oðekuje potpisivanje ugovora. Projektnim prijedlogom
zami5ljeno je da óe ta investicija biti 256.606,10 eura. Iz bespovratnih sredstava iznosit óe

218.115,19 eura. Trgovaðko dru5tvo Komunalac Sisak, prethodno je registrirano za obavljanje

djelatnosti iskoriStavanja i eksploataciju geotermalne vode te se prijavilo na jedan otvoreni poziv

kako bi dobilo dozvolu za iskori5tavanje te vode od strane Ministarstva gospodarstva i odrZivog

razvoja. Tijekom provedbe ovog projekta, radit óe se Studija geotermalnog potencijala. Izradit ó,e

se tehniðka dokumentaclja za dinamiðko mjerenje i termodinamiðko istraZivanje buðotine. Izradit
óe se elaborat o rezewama geotermalne vode i tehniðka dokumentaclja za potrebe utvrdivanje
eksploatacijskog polja. Konaðni cilj cijelog projekta je iskori5tavanje geotermalne vode koje ima

na podruðju Grada Siska, na poðetku za zagrljavanje javnih objekata.

íe\jko Ðermanovió, je izrazio zadovoljstvo dobivenim odgovorima na svoja pitanja.

Bojan Dadasovió utvrdio je da na obrascu Vesne Stengl za postavljanje pitanja, vijeónica
postavlja pitanja proðelnici ili proðelnicima, a nije ðitljivo pitanje koje se Zeli postaviti. Neka
vijeónica to uvodno navede jer, ubuduóe, neóe prihvaóati ovakve obrasce za postavljanje

vijeóniðkih pitanja.

Marko Rafaj predloZio je panzv u trajanju l0 minuta kako bi se smanjile tenzije prilikom
postavljanju pitanja i rasprave vijeónika.

Bojan Dadasovió odbio je prijedlog Marka Rafaja te je zatraíio da vijeónica Vesna Stengl nastavi

s postavljanjem svojih vijeóniðkih pitanja.

Vesna Stengl izvijestila je da óe postaviti dva pitanja. Jedno pitanje je za Silviju MuZek, a drugo
pitanje je za Gordanu Karapandía Prica.
Proðelnice Silvija MuZek, mi smo na posljednjim sjednicama, odnosno ðitali smo u zapisniku s

pro5le sjednice Gradskog vijeóa, razne pogrde vezane uz uspje5an rad proðelnika
Sisaðko-moslavaðke Zupanije. Vama to vjerojatno nije bilo ugodno za slu5ati s obzirom da znate
koliko ste sebi isplatili. Koliko ste uz svoju osnovnu plaóu, izvr5ili isplate na ime nagrada od29.
prosinca 2020. godine do danas, bez obzira jeste li si to isplatili kao nagradu ili stimulaciju, a ðuli
smo da se radi o desecima tisuóa kuna? To bi nas zanimalo.
Isto pitanje se postavlja i proðelnici Gordani Karapandäa Prica.
Vijeónica je rekla da bi isto pitanje postavila i privremenoj proðelnici Maji Del-Vechio, ali
sukladno Poslovniku, nema pravo postaviti tri pitanja.

Bojan Dadasovió pozvaoje gradonaðelnicu da odgovori na pitanja, ali Vesna Stengl je fiailila da

na pitanja odgovore proðelnice jer je njima postavila pitanja. Pitanja nije postavila

gradonaðelnici.
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Bojan Dadasovió dao je prvu opomenu Vesni Stengl jer nije govorila s govornice , a zatim i Filipu
Pjerobonu jer je polemizirao sa svog mjesta s Vesnom Stengl.

Kristina Ikié Baniðek odgovorila je vijeónici da Grad Sisak nije potro5io ni jednu kunu koju su

gradani donacijama prikupili nakon potresa za pomoó unesreóenima, niti je isplaóena jedna lipa
zabilo ðto, osim strogo za tro5kove nastale uslijed sanacije posljedica potresa.

Za razlikt od Sisaðko-moslavaðke Zupanije koja je sredstva donacija iskoristila za isplatu
dnevnica ljudima koji su ionako bili plaóeni, odnosno primali plaóu, a ovdje je i jedan va5

vijeónik. Dakle pored plaóe koju je dobio za 8 sati rada, joð su mu isplaóene i dnevnice. Poznato
je kad se dnevnice isplaóuju, a to je u sluðaju kada vas poslodavac po5alje na sluZbeni put te se to
isplaóuje temeljem pozitivnih zakona i propisa, a Sto se jednako odnosi na ministarstva, opóine,
gradove i Zupanije.
Dakle, niti jednu lipu nismo isplatili niti jednom proðelniku ili zaposleniku ili nekome drugom.

Dakle, ovo su odgovori na oba postavljena vijeóniðka pitanja.
Õudno je da vijeónica Leli temu koja lo5e ocrtava njezinu stranku potencirati ponovno jer je bilo
savr5eno dovoljno javne reakcije ljudi nakon posljednje sjednice Skup5tine Sisaðko-moslavaðke
Zupanije, a pogotovo onih ljudi koji Zive u kontejnerima i koji nisu blagonaklono gledali na

ðinjenicu da sredstva koja su gradani odvojili sebi, iz svog budZeta, uplatili u Fond za pomoó
unesreóenima, vi ste potroSili zaplaóan1e dnevnica ljudi koji su primali plaéuza svoj rad.

Vesna Stengl rekla je da to 5to je gradonaðelnica odluðila odgovoriti na pitanja, a na pitanja nisu

odgovorile proðelnice kojima su pitanja i postavljena, o tome ne5to i govori.

Vi moZete znati Sto god Zelite, a mi znamo ðto vi isplaóujete. Ne moZete stalno pljuvati po HDZ-u
i po na5im proðelnicima, a ako ste vi isplaóivali naknade i cijenite rad svojih zaposlenika i njima
isplaóujete visoke stimulacije, dostavite mi evidencije radnog vremena proðelnika i
prekovremene sate koje su odradili kao i odluke o isplatama.

Bojan Dadasovió izrekao je i drugu opomenu Vesni Stengl te se njeno glasovanje na sjednici

Gradskog vijeóa ne uzima u obzir.

Robert Grubec izvijestio je da svoje prvo pitanje upuóuje Maji Del-Vechio. Osim 5to gradani

dobivaju redovite informacije o gradevinskim radovima na podruðju Galdova, zanima ih 5to je
predvideno planovima i za realizaciju u sljedeóih mjesec do dva dana?

Gorana Grguraða upitao je moäe li dati obavijest o tome kako napreduju radovi na

Odgojno-obrazovnom kompleksu Galdovo?

Maja Del-Vechio potvrdila je kako Grad Sisak obavje5tava gradane o radovima koji su u tijeku.
Osim na sluZbenim stranicama Grada Siska, gradane obavjeðtavamo i u brojevima Sisaðkog

vjesnika. U tijeku su zavr5ni radovi na Neretvanskoj ulici, asfaltiranje Ulice Frana Kr5inióa te
izgradnja autobusnog stajaliðta u Galdovaðkoj ulici.
Proveli smo postupke odredene javne nabave obnove prometnice druge faze u Gredi, a to je
sljedeóih 1200 metara. Zatim imamo odrLavanje Ulice kralja Zvonimira, Kvirinove ulice,
odrZavanje parkirali5nih povrsina kod objekta biv5e GRAME, uredenje manipulativnih povrðina
izmedu Senoine i Mato5eve ulice-Il faza.
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U tijeku je postupak nabave za sanaciju prometnice Letovanci-Staro Selo, provedena j e nabava za

sanaciju bankina u Starom Praõnu, a uskoro pokreóemo asfaltiranje u Jazveniku. Nadalje, nakon

projektiranja, u tijeku je isho<lenje gradevinske dozvole za izgradnju parkirali5nih povr5ina u
Ulici Andrije Kaõióa MioSióa. Imamo projektiranje nastavka Ulice Ivana Bakrana od Lonjske

ulice do Pokupljanske ulice. Imamo izradu tehniðkog rje5enja za odvodnju oborinske vode u
Ulici Brezoviðkog odreda kao i sanaciju dijela nogostupa i dijela te prometnice i imamo izradu

tehniðkog rje5enja na novoj parkirali5noj povrðini u Ulici Augusta Cesarca te izradujemo
tehniðka rjesenjiza Ulicu Matfe Sipraka, Martina Filipióa, Ulicu Stefa Klarióa i Ulicu Jandre

Õipora.

Goran Grgurað objasnio je da, ðto se tiðe radova na odgojno-obrazovnom kompleksu u Galdovu,
svaki gradanin koji prolazi pokraj te lokacije moZe vidjeti kako napreduju radovi. Trenutno se

izvode radovi na biv5em vrtióu te radovi na izgradryi prizemlja. Imamo dogovor sa Sisaðkim

vodovodom oko tehniökih detalja. Radovi napreduju dobro. Predstoji nam uklanjanje objekta
biv5e osnovne Skole. Poðetni projekt predvidao je rekonstrukciju stare ðkole i njezinu dogradnju.

Medutim, zavrijeme potresa, Skola je pretrpjela takva o5teóenja da je struka utvrdila da se od tog
mora odustati, odnosno da je najbolje odustati od sanacije stare Skole i izgraditi novu zgradu.

Novi kompleks biti óe izgraden u skladu sa svim standardima pa tako i protupotresnim

standardima. Dobro je to 5to óemo dobiti u potpunosti nove objekte, ali óemo i poveóati kapacitet

postojeóe Skolske dvorane.

Sonja Borió predl oLila je predsjedniku Gradskog vijeóa produZenje trajanla aktualnog sata zbog

upadica koje su bile izreðene za vrijeme aktualnog sata.

Bojan Dadasovió sloZio se s prethodnim prijedlogom. Rekao je kako je preostalo jo5 nekoliko

vijeónika koji Zele postaviti vijeóniðka pitanja pa nije bitno radi li se o produZenju trajanja
postavljanja pitanja u aktualnom satu za minutu, dvije ili pet minuta.

Robert Grubec rekao je kako je u potpunosti zadovoljan s dobivenim odgovorima.

Bojan Dadasovió utvrdio je da se sljedeéi za postavljanje vijeóniðkih pitanja javio vijeónik

Tomislav Matlekovió koji svoj obrazac za postavljanje vijeóniðkih pitanja nije potpisao.

Takoder, nije upisano ni koliko i kojih pitanja postavlja. Moramo se nauðiti postupati u skladu s

odredbama Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska. U obrascu je napisano da se postavlja jedno

pitanje.

Tomislav Matlekovió izjavioje kako godinama upozoravaju da je SRC Sisak leglo nepotizma i
kriminala u reZiji Vama bliskih ljudi. Bivði ravnatelj Mario Stipkov Si5ðanima j e poznat da je kao

ravnatelj napravio gubitak SRC-a Sisak za oko 600 tisuóa kuna kupujuói ðahovske figure za svoj

ured, naruðivao palme, nezakonito je nabavljao trenirke i drugu opremu za ëlana SDP-a,

gospodina Darka Baniðeka. Tko mu je dopustio dakazni spremaðice?
Podsjeóamo da je bivSi ravnatelj Josip Mrgan poznat po priði da je krao novac te je podignuta

optuZnica protiv njega i biv5eg vijeónika SDP-a Darija BatnoLió,a.

Mario Stipkov sada je ravnatelj SRC-a Ugostiteljstvo i tereti se za otudenje novca na5ih Siððana.

Poðtovana gradonaðelnice, kakav je osjeóaj kad su ljudi koje potiðete na poðinjenje kaznenih na

putu prema zatvoru?
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Bojan Dadasovió utvrdio je da je za vrijeme postavljanja pitanja vijeónika Tomislava

Matlekovióa sjednici pristupio vijeónik Ivica Rendulió te u radu sjednice sudjeluje 21 vijeónik te

dazaimenovanje ravnatelja SRC-a Ugostiteljstvo ne znaniti on kao predsjednik Gradskog vljeé,a

Grada Siska.

Kristina Ikié Baniðek upitala je vijeónika Tomislava Matlekoviéa kakav je osjeóaj kada 9 godina
podnosite anonimne prijave jer nemate onaj mu5ki organ ispod struka ðak i da se potpi5ete kao

élanHDZ-a ili imenom i prezimenom. Radi se o laZnim kaznenim prijavama i nakon 9 godina

priðanja i kriðanja, ni5ta niste uspjeli. 9 godina twdite da se silni milijuni odlijevaju iz SRC-a, 9

godina sve ðto SRC radi je da dobiva nove objekte koji se na zadovoljstvo svih Si5ðana sve bolje
i sve vi5e koriste, predstavljaju grad Sisak kao grad koji je jedan od rijetkih u Hrvatskoj poznat
po takvim i tolikim ulaganjima u sportsku infrastrukturu i sve 5to ste u 9 godina uspjeli u5ióariti
je, ako se dobro sjeóam, krivo knjiZenje putnog naloga. Frapantno. Frapantni kriminal. Netko je
krivo knjiZio jedan putni nalog. Gradonaðelnica je rekla da je Sokirana.

Sto se tiðe SRC ugostiteljstva, rekla je da je intzetno ponosna Sto óemo i ove godine zahvaljujuói
izvrsnom vodstvu i djelatnicima SRC Ugostiteljstvo, sve na5e osnovno5kolce, mi s naSim

sredstvima odvesti na ljetovanj e 7 dana u Zaostrog. Sve o na5em tro5ku: i zdravstveni djelatnici i
animatori i hrana i pióe i izleti i prijevoz. Sva djeca ðetvrtih razreda bez ikakve diskriminacije. Ne
samo jedna godina uz pomoó jednog iupana koji je ne5to skrpao na brzinu veó svake godine svi
ðetvrti razredi. Tako je bilo do sada i tako óe biti svih sljedeóih godina.
SRC Ugostiteljstvo treba jo5 jednom pohvaliti na fenomenalnom radu na subotnjem koncertu
gdje su rijeði trvale upuóivali sxi zaugostiteljsku ponudu koju je pru1alo SRC Ugostiteljstvo i svi
su prezadovoljni i koncert su napustili sretni i zadovoljni. Nitko nije bio gladan i äedan te nije
bilo nikakvih incidenata.
Definitivno su SRC Sisak i SnC Ugostiteljstvo dokazali da su dorasli organizaciji takvog
dogadaja najvi5eg ruîga.
Zahvallla je vijeóniku Sto joj je omoguóio da pohvali biv5eg ravnatelja Stipkova i bivSeg

ravnatelja Mrgana i sve one koji u SRC-u Sisak i SRC-u Ugostiteljstvo svaki dan naporno rade

kako bi sve Siððanke i Si5ðani koji se koriste sportskom infrastrukturom kao i svi uðenici ðetvrtih
razreda koji óe doói u Zaostrog, oti5li sa smijeskom iz tih objekata i priðali kako grad Sisak ima
toliko sportskih objekata, takvu razinu sportske infrastrukture i usluge prema svim gradanima.

Tomislav Matlekovió istaknuo je da gradonaðelnica nije odgovorila na njegovo vijeóniðko pitanje
jer je njegovo pitanje bilo upuóeno gradonaðelnici, a nije odgovorila niSta. Mario Stipkov je
napravio minus od 600 tisuóa kuna, a to je gradonaðelnici zadovoljavajuóe.
Rekao je da nije zadovoljan dobivenim odgovorom te traLi pisani odgovor na svoje vijeéniðko
pitanje.

Lucija Matkovió prvo pitanje je uputila Goranu Grguraðu upitav5i ga kakav program se priprema
povodom Dana Grada Siska?
Drugo pitanje upuóeno je Gordani Karapandi.a Prica. Je li Grad Sisak putem Fonda solidarnosti
osigurao sredstva za troSkove stanovanja osoba koje su ostale bez domova tijekom potresa i o
kojem iznosu se radi?
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Goran Grgurað odgovorio je da óe se za Dan Grada Siska odrZati vi5ednevni atraktivni program.

Aktivnosti poðinju 1. lipnja. Bit óe puno izloZbi, predstava za djecu, koncerata, predstava

akrobata. Centralni dogadaj je 4. lipnja, a dan ranije je sazvana sveðana sjednica Gradskog vijeóa

Grada Siska. Koncerti óe se odvijati oko prostora Holandske kuóe, a u popodnevnim satima

kreóemo i sa sportskim aktivnostima. Potrebno je spomenuti i Nadeðaj ,,Grad ðine ljudi" koji
provodimo u suradnji s na5im osnovnim Skolama. Skolarci óe portretirati svoje drage osobe, a
radovi óe biti izloâeni na Setnici. Centralni dogadaj je koncert Zlatana Stipi5ióa Gibonnija u

centru grada. Dogadanja za gradane Siska odvijat óe se tijekom cijelog ljeta, a oðekujemo i
posjetitelje iz okolnih gradova.

Gordana Karapandäa Prica objasnila je kako joj je drago Sto moZe izvijestiti da je Grad Sisak

krajem travnja potpisao Ugovor o dodjeli bespovratnih financijskih sredstava za operaciju
Tro5kovi privremenog smjeStaja osoba na podruðju Grada Siska. Ukupna vrijednost operacije je
6.743.143,26 kuna. Operacija se odnosi na razdoblje potresa, od29. prosinca 2020. godine do 15.

svibnja 2023. godine. Ovo se odnosi na troSkove smje5taja ljudi, reZijske tro5kove, postavljanje i
stanovanje naSih sugradana u kontejnerima, a koji su ostali bez svojih domova kao i na smje5taj u

ðvrstim objektima na temelju ugovora koje je sklopio Grad Sisak.

Lucija Matkovió rekla je da je zadovoljna dobivenim odgovorima.

Ljiljana Slunjski rekla je da ima informacije vezarlevpitanle koje óe postaviti gradonaðelnici. Je

li Gradska galerija Striegl gradska ustanova ili je obiteljski business ravnateljice? Je li suprug

ravnateljice zaposlenik Galerije? Je li toðna informacija da je sisaðkoj umjetnici, akademskoj

slikarici Kristini Marekovió spomenuta ravnateljica Gradske galerije Striegl zabranlla izloäbu
akademske slikarice u Gradskom muzeju Sisak i kako je moguóe da se ravnateljica jedne

ustanove mijeSa u rad druge ustanove u kulturi?

Bojan Dadasovió utwdio je da je vijeónica postavila viðe od 2 pitanja. Ukoliko obrasci za

postavljanje vijeóniðkih pitanja od sljedeóe sjednice i ubuduóe ne budu ispravno popunjeni,

vijeónik neóe moói postaviti vijeóniðko pitanje.

Kristina Ikió Baniöek istaknula je kako joj je drago Sto je vijeónica uoðila da je Gradska galerija
Striegl gradska ustanova. Gradska ustanova je i Gradski muzej Sisak, Dom kulture ,,Kristalna
kocka vedrine", djeðji vrtiói,SRC Sisak, Narodna knjiZnica i ðitaonica Vlado Gotovac Sisak. Sve

su to gradske ustanove koje odliðno obavljaju svoju djelatnost. Vi ste posebnu pozornost posvetili
tome koliko i kako radi Gradska galerija Striegl, a to je jedna od tih ustanova koja fenomenalno
radi, koja promiðe grad Sisak kao grad kulture i brendira ga kao grad umjetnika i grad koji
promi5lja svoj prostor l<roz razliëite intervencije, izmedu ostalog i kroz murale u okviru Festivala
Re:Think Sisak.
Gradonaðelnica je rekla da je iz 5 pitanja vijeónice zakljuðila da je vijeónica zabrinuta za njihove
prekovremene sate i zbog toga 5to svi jako puno rade i da su svi preoptereóeni, ali sve ustanove si
same odreduju tempo i projekte koje rade pa je sigurno da ako i Gradska galerija Striegl moZe

puno vi5e raditi tako mogu i svi ostali, ali zadovoljna sam s dosadaSnjim radom Gradske galerije
Striegl i naðinom promocije koju pruZaju za grad Sisak, a moäe se provjeriti Sto o Galeriji piSu i
neki mediji, odnosno i mediji izvan Siska.
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Ljiljana Slunjski izrazilaje nezadovoljstvo dobivenim odgovorom i zatraäila odgovor u pisanom

obliku. Rekla je kako rte znajesu li zaposlenici u Galeriji preoptereóeni jer su dva povjesniðara

umjetnosti dobila otkaze, a to je gospodin Burojevió i gospodin Skofað i ne znaje li istina da je u
Galeriji zaposlen vijeónik SDP-a Filip Pjerobon.

Nakon izjave Ljiljane Slunjski, Bojan Dadasovió povukao je posljednju opomenu Vesni Stengl te
je vijeónica mogla sudjelovati u raspravi i odluðivanju te je u radu sjednice sudjelovao 21

vijeónik.

Darjan Vlahov rekao je da, u duhu razgovota i dijaloga, kao i tolerancije koju je spomenuo
po5tovani predsjednik Gradskog vijeóa, ó,e zatraLiti nekoliko informacija oko kojih, moäda,
gradonaðelnica moZe pomoói.
Vijeónik je rekao da ga zanima ono 5to FB portal Vjesnik SMZ ðesto donosi ekskluzivne
informacije izrada gradske uprave te je poku5ao doói do podatka tko objavljuje na tom portalu s

obzirom da se poticalo na vr5njaðko nasilje te je htio porazgovarati s osobom koja na tome radi,

ali nije uspio dobiti tu informaciju. Ako mu bilo tko iz gradske uprave moZe odgovoriti, jer se

ðesto na tom portalu objavljuju ekskluzivne informacije iz rcda gradske uprave, kao hit, kao
izbori, poznajete li tu osobu koja moZda tamo radi i moZete li mi dati podatke?

Poðtovani vijeóniðe, proðelniðe, po5tovani direktore SIMORE, ravnatelju zaklade, doktore
znanosti i tko zna koja joS titula, Zeljko Krapljan je sigurno ugroíen, a poku5avate ono 5to vam
nije uspjelo, bila sam pod dojmom nakon svih sjednica Gradskog vijeóa da jedina dobiva
ekskluzivne informacije iz gradske uprave Hrvatska demokratska zajednica i da saznate prije
mene 5to se dogada, Sto se uplaóuje, Sto se isplaóuje, tko dolazi, tko odlazi, stoga nije jasno za5to

me pitate za nekakve portale i na koji naðin sisaðki ili drugi portali dolaze do informacija rekla je
Kristina Ikió Baniðek.
Rekla je i da bi od vijeónika oðekivala konstruktivnije pitanje s obzirom da je ukljuðen u puno

stvari u Sisaðko-moslavaðkoj Lupanrji. Ne bi ðovjek povjerovao da ó,e vam ponestati ljudi pa
jedan ðovjek obavlja pet-Sest duZnosti te óete se malo konstruktivnije ukljuöiti u problem obnove
na podruõju Grada Siska. u, recimo, problem Fonda solidarnosti, od strane Ministarstva
obrazovarya buduói ste dugi niz godina bili proðelnik upravnog odjela nadleZnog za obrazovanje,
a sada ste postali struðnjak za gospodarstvo.
Kristina Ikió Baniðek rekla je da bi iskoristila priliku i javno ðestitala vijeóniku na Sampionu
osvajanja dnevnica, na osvajanju duZnosti koje obna5ate i na osvajanju titule FaustaYranë'ióa, a

ðestitam Vam na tome jer ste uspjeli u onome u ðemu mnogi nisu uspjeli, a to je da sami sebe

predloZite i dobijete 18 tisuóa kuna nagrade Sto, kada sam to proðitala, komentirala sam kao

dobru vijest jer óete onda moäda poðeti vraóati sredstva u Proraðun Sisaðko-moslavaðke Zupanije
koja ste dobili za doktorat.
Darjan Vlahov rekao je da je izuzetno zadovoljan odgovorom, ali ipak, zbog preciznosti, moli
pisani odgovor jer nije uspio sve zapamtiti.
Gradonaðelnici je vrlo dobro poznato da nije primio dnevnice kao ni njegovih ostalih 100 kolega
iz Sisaðko-moslavaðke Zupanij e.

Samo nastavite lagati i obmanjivati ljude.
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Sanja Miokovió izvijestila je kako Zeli postaviti dva pitanja.
Prvo pitanj e, zbog uznemirenih gradana koji su je kontaktirali, kako je nekoliko stotina njih
dobilo opomene za komunalnu naknadu za raéune iz 2014. godine. Tko je odgovoran za tiskanje
stotina uplatnica i uznemiravanje gradana, a poznato je da je nastupila zastara? Gradani su u
strahu od ovrha uplaóivali iznose na raðun Grada Siska.
Tko je trebao provoditi postupke ovrhe? Po ðijem nalogu se tiskalo stotine uplatnica, dostavljalo
ih se putem po5tanskih usluga, o5tetio Proraðun jer se unaprij ed znalo da je nastupila zastara?

Vijeónica je zamolila predsjednika Gradskog vljeé,a da se ukljuði u ovu ozbiljnu problematiku jer
se radi o uznemiravaryu gradana i tiskane su odredene uplatnice koje su oti5le iz gradskog

sustava, a ljudi su to platili, a prema Ovr5nom zakonu nastupila je zastara. Radi se o raðunima iz
201,4. godine.
Drugo pitanje se odnosi na odredeni dokument koji smo svi zaprimili danas gdje stoji kako óe u
sudskim postupcima gdje su vrijednosti spora preko 100 tisuóa kuna, Grad Sisak zastupaju

odvjetnici. S obzirom na izgubljene sudske sporove, sudski potvrdene nezakonite otkaze u
gradskom sustavu, neuspjeSne pregovore sa sindikatima, mobing i diskriminaciju koju
proZivljavaju sluZbenici u gradskoj upravi, postoji opasna bojazan da se vanjske odvjetniðke
usluge koriste i plaóaju za druge imovinsko pravne i opóe poslove, ne samo za one koji su preko

100 tisuóa kuna veó su dogovoreni i pau5alni iznosi, bez obzira bilo posla ili ne. Koliko je Grad
Sisak u proteklih 9 godina potro5io javnog novca na odvjetniðke usluge te koje odvjetniðko
dru5tvo zastupa Grad Sisak? Zar u Sisku nemamo vrhunskih pravnika?

Bojan Dadasovió je, Sto se tiðe sugestije vijeónice, rekao da mu se gradani svakodnevno obraóaju
i to preko dvadesetak gradana dnevno, a i u redovnom kontaktu je s gradanima te pomaZe

gradanima koliko je to moguóe s obzirom na njegove ovlasti.
Rekao je da on nije izvrðno tijelo.

Marko Rafaj rekao je da, sukladno ðlanku 71. toðki 3. ima pravo dati ispravak netoðnog navoda.
Rekao je da cijeni miðljenje kolegice kako je on struðan odvjetnik, ali sam sebi je obeóao da, dok
je gradski vijeónik, neóe niti pod kojim uvjetima zastupati Grad Sisak niti bilo koje trgovaðko
druStvo u vlasni5tvu Grada Siska ili ustanovu kojoj je osnivað Grad Sisak.

To je njegov stav.

Sreóko Telar rekao je da nije pravnik veó je diplomirao na Ekonomskom fakultetu i nauðio je
ðitati. Vijeóniðka pitanja, ðlanak 53. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska:

,,Tijekom aktualnog sata vijeónik ne moZe zatraLiti rijeð da bi odgovorio, replicirao na navod
iznesen u vijeóniðkom pitanju drugog vijeónika i na navod izreë,en u odgovoru na vijeóniðko
pitanje."
Temeljem citiranog teksta, vijeénik je zamolio predsjednika Gradskog vijeóa da postupi sukladno
Poslovniku jer óemo u5tedjeti vrijeme i sprijeðiti upadice.

Kristina Ikió Baniðek objasnila je da Grad Sisak u skladu s pozitivnim propisima Republike
Hrvatske koristi sve mjere naplate jer je i ne poduzimanje takvih radnji kazneno djelo.
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Svi gradani kojima je ne5to nejasno i imaju upite oko zaprimljenih raðuna bilo kojeg trgovaðkog
druSwa ili bilo kojeg upravnog odjela po bilo kojoj osnovi, gradanima su vrata gradske uprave
ðirom otvorena. Ako gradani trebaju Upravni odjel za proraðun i financije, on se nalazi u Rimskoj
ulici26.
Ako gradani trebaju Upravni odjel za gospodarstvo i komunalni sustav, Odjel je u Ulici Marijana
Cvetkovióa 8.

Svi koji misle da je iz nekog razloga, bilo koje pogre5ke, raðunalne pogre5ke krivo ispostavljen
raðun, mogu doói i rijeðiti problem sa sluZbenicima Upravnog odjela za proraðun i financije te

dobiti sve potrebne informacije.

Sto se tiðe drugog upita, Kristina Ikió Baniðek je rekla da je apsolutno zadovoljna sa ðinjenicom
da su tro5kovi unutar posljednjih 9 godina za odvjetniðke usluge gotovo 3 puta manji no Sto su

blli za vrijeme njenog prethodnika.
Takoder, apsolutno je zadovoljna Sto je2013. godine uvedeno pravilo da sve vrijednosti do 100

tisuóa kuna radimo sami unutar Upravnog odjela zavpravrte, imovinsko pravne i opóe poslove, a

iznimno iznad te vrijednosti angaLiramo odvjetniðka dru5tva od kojih su neka s podruðja Grada
Siska, a neka nisu.
Gradonaðelnica je rekla i da je zadovoljna s brojem dobivenih parnica jer je, do sada, gotovo 100
postotna uðinkovitost i sve koje smo angaLirali su opravdali na5e povjerenje bilo da se radi o
odvjetniðkim druStvima s podruðja Grada Siska ili bilo da se radi o odvjetniðkim druStvima koja
nisu na podruðju Grada Siska.

Sanja Miokovió rekla je da nije zadovoljna odgovorima i traíi pisane odgovore te kako je
gradonaðelnica zaboravila da je i ona radila u sustavu gradske uprave i to u sustavu u kojem je
gradonaðelnica bila Kristina Ikió Baniðek i koliðina laZi i neistina koju ona moZe izgovoriti je
fascinantna svakog dana.

Tomislav Kralj obrazloZio je da óe se njegovo pitanje odnositi na niz poskupljenja komunalnih

usluga posljednjih mjeseci. To su izmedu ostalih voda i odvoz komunalnog otpada. Na ðemu su

utemeljena poskupljenj a? Zar Grad Sisak financijski ne stoji odliðno kao Sto je gradonaðelnica to

ðesto znala izjavljivafl? Zaíto se dodatno financijski optereóuju na5i sugradani?

Kristina Ikió Baniðek rekla je da joj je izuzetno drago da je pitanje uputio predsjednik Gradske
organizacye Hrvatske demokratske zajednice Sisak. HDZ-a koji vodi ovu drZavu, a u posljednjih
5 godina je79 puta poskupio struju, 125 pttaje poskupio gorivo, nepoznat je broj poskupljenja
troðkova Livota, ali gradani su valjda slijepi i gluhi pa ne prate nacionalne medije i ne vide koliko
im iznosi raðun kada izadu iz trgovine pa óete ih vi uvjeriti da je Grad Sisak odgovoran za
poskupljenja struje i goriva. Poveóanjem troSkova Livota povezani su i tro5kovi poslovanja.

ðinjenica je da Grad Sisak dobro stoji i posluje pa tako cijenu grobne naknade nismo poveóavali
9 godina, a danas je na dnevnom redu odvoz komunalnog oþada ðija cijena nije poveóavana od
2011. godine. Vidljivo je da smo na u5trb tro5kova poslovanja cijene povisili do trenutka uslijed
poskupljenja koja su nastala ,,kvalitetnim" radom vladajuóih. Kako je poskupilo gorivo onima
koji se bave trgovinom, tako je poskupilo gorivo i za trgovaðko druStvo Gospodarenje otpadom
Sisak d.o.o. kao i za Sisaðki vodovod, za Komunalac Sisak kao i za sve ostale.
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Medutim i dana5nje poveóanje je veóim dijelom zbogzakonskih odredbi, odnosno propisima koje
moramo zadovoljiti, a ono ðto smo mogli uðiniti oko tro5kova zbrinjavanla komunalnog otpada

smo zadri.ali na minimalnoj razini.
Ako moZete utjecati na Vladu Republike Hrvatske da snizi cijenu goriva i cijene osnovnih

energenata, tada óemo i mi imati priliku sniziti neke cijene na podruðju Grada Siska.

Tomislav Kralj utvrdio je da nije zadovoljan odgovorom te predlaZe da u vezi s poveóanjem

cijena, u sljedeóem broju Sisaðkog vjesnika objavite koliko ste poveóali cijene kako bi gradani

bili informirani.

Zoran Sertió rekao je da je nezahvalno govoriti o neðemu Sto i ne postoji kod nas u gradu Sisku,

ali ipak óe pitanje postaviti gradonaðelnici. Radi se o obnovi nakon potresa. Svjedoci smo da óe

se graditi viSestambene jedinice diljem Sisaðko-moslavaðke Zupanije ðto je pohvalno i svakako to
treba podrZati. Daj BoLe da ih bude dvostruko vi5e i da se u sve jedinice smjeste ljudi i da dobiju
posao tamo gdje óe se jedinice graditi.
Vijeónik je rekao da mu nije jasno kao niti ljudima koji su jo5 uvijek smje5teni u kontejnerima pa

mu postavljaju pitanja na koja im on ne moZe odgovoriti. Zaitoje u ovom sluðaju preskoðen grad

Sisak kada znamo da je u potresu stradala najveóa vi5estambena zgrada u Ulici Hrvatskog
narodnog preporoda koja broji 146 stanova i mi jo5 uvijek ne posjedujemo odluku i rje5enje za tu
zgraduT Zaito je Sisak zaobiden, a na5i gradani su i dalje u kontejnerima?
Prije postavljanja drugog pitanja, vijeónik je rekao da to mogu podri.ati svi vijeónici te da mu nije
poznato je li to veó napravljeno. Bilo bi jako dobro da Grad Sisak ustupi neko zemlji5te drùavina
kojem bi se mogle izgraditi stambene jedinice i u gradu Sisku jer oðigledno da veó postoje gotovi
projekti.

Kristina Ikió Baniðek podsjetila je kako iz sjednice u sjednicu Gradskog vijeóa vraóamo se na

stanovnike stambene zgrade u Ulici Hrvatskog narodnog preporoda kuónih brojeva 2,4,6,8 i 10.

Vratit óemo se i na stanare Petrinjske ulice, na stanare bivSeg Trga t. Intemacionale. Vraóat óemo

se i papagajski ponavljati koliko god je potrebno jer nas oðito nitko ne ðuje ili ne Zeli ðuti.

Hvalewijedna je inicij ativa izgradnje viSestambenih zgrada na podruðju Sisaðko-moslavaðke

Zupanije, ali je poraíavajuóe da je pregled jedne jedine zgrade koja ima najveói broj stanova u

Sisaðko-moslavaðkoj Zupaniji, a koja je oSteóena potresom, prvi puta pregledana proðlog
ponedjeljka. Pro5log ponedjeljka Dri.avni ured za obnovu je konaðno, nakon godinu i pol, otkrio
da ta zgrada postoji. Poslali su struðnjake koji su zakljuðili da ne stignu obaviti pregled u jednom

danu jer je to velikazgrada koja ima 5 ulaza i 146 stanova. Mislili su da óe u jednom danu

napisati nalaz i zadovoljiti s pravom nezadovoljne stanovnike navedene zgrade koji dijelom Zive

u kontejnerskom naselju u Ulici Marijana Cvetkovióa, a koji kontejneri su donirani od strane

Republike Italije, a dijelom su smjesteni u mobilnim kuóicama u Petrinjskoj ulici. Zakljuð:ak je
bio da óe struðnjaci ponovno doói i nastaviti pregled, a najgore i najtuZnije u cijeloj priði je da

zakljuðka jo5 nema.
Ti stanari nisu nestrpljivi, nisu nerazumni. Jedino 5to traZe je ono ljudski, a to je da dobiju
odgovor o tome hoóe li se zgrada uklanjati i izgraditi zamjenska na istom mjestu ili na drugoj
lokaciji ili óe se pristupiti konstrukcijskoj obnovi postojeóe zgrade.
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Ljudi ðak nisu pitali ni za rokove. To je vrlo razuman zahtjev i vrlo su razuntna oðekivanja.
Vrijeme prolazi i tuZno je kada na upit Savjeta za obnovu i rcvitalizaciju Grada Siska prema

Sredi5njem drZarmom uredu za obnovu o tome koliko se viSestambenih zgrada treba obnoviti i u
kojoj je to fazi, oni odgovaraju da th je 25 u obradi. Obrada znaé,i daje u tijeku pisanje nalaza, a
to znaði da jo5 nismo ni doðli do toga da se pojave struðnjaci i kaZu je li naljepnica na objektu
koja im je odredena u mjesecu veljaði 2021. godine u redu ili su u meduvremenu nastala neka
nova oSteóenja pa mu je potrebno odrediti neku drugu naljepnicu i kakav je plan.

Sto se tiðe inicijative vijeónika, gradonaóelnica je rekla kako je i ona sliðno razmlíljala u veljaði
2021. godine kada je tada5njem ministru Horvatu i gospodinu HanZeku poslala prijedlog da Grad
Sisak besplatno ustupi svoje parcele koje se dijelom nalaze u Sisku Novom, a dijelom u
Sisak-Capragu i buduói da APN ima tipske projekte zgrade za POS-ove stanove, predloZila da na
toj parceli napravimo takve zgrade, smjestimo u njih ljude koji su sada smje5teni u kontejnerima,
a danas-sutra ili da ti ljudi ostanu u tim stanovima ili da drZava sa stanovima raspolaZe onako
kako Zeli. Odgovor ministra Horvata je bio da óe oni pristupiti obnovi Siska sukladno Zakonu o

obnovi te da naÈ prijedlog nije prihvatljiv, odnosno da óe nastaviti onako kako su planirali, a to je
prvo krenuti s obnovom objekata sa zelenim naljepnicama i popravljanjem dimnjaka, a nakon
toga óe razmatrati sanacije objekata s ostalim o5teóenjima.
Ne morate biti gradevinski struðnjak da shvatite kako je veó u prvim mjesecima napravljena
velika pogre5ka. Popravak gradevina sa zelenom naljepnicom mogla je biti rijeðena jednokratnom

isplatom pa bi ljudi davno to rije5ili na svoje zadovoljstvo, a SrediSnji drZavni tred za obnovu
trebao se iskljuðivo baviti Zutim i, u konaðnici, i crvenim naljepnicama, odnosno objektima
kojima su dodijeljene te naljepnice jer na podruðju Grada Siska i danas postoje objekti koji imaju
crvene naljepnice koji prijete sigurnosti i jo5 nisu uklonjeni jer se jo5 uvijek usugla5avaju
konzervatori i Sredi5nj i dríavni ur ed za obnovu.
Kristina Ikió Baniðek naglasila je da óe nastaviti inzistirati na dobivanju pravovremenih i toðnih
informacija i da se ljudi koji su plaóeni za to iz sredstava gradana Republike Hrvatske, a to su i
gradani Siska, ako su plaóeni zato, neka donose odluke bile one lo5e ili dobre. Donosite odluke
jer vrijeme prolazi. Ne5to Sto je trebalo biti privremeno rje5enje kada smo ljude smje5tavali u
kontejnerska naselja, sve vi5e postaje trajno rje5enje, a toje najgora opcija.

Zoran Sertió rekao je da je zadovoljan odgovorima, ali nitko ne moZe biti zadovoljan sadrZajem.

Bavimo se podbadanjima, a ne rjeSavamo ono zbog éega smo izabrani u Gradsko vijeóe.

Utvrduje se da su svi vijeónici koji su se prijavlli za postavljanje vijeóniðkih pitanja postavili
pitanja za vrljeme trajanja aktualnog sata.

Aktualni sat je zavr5en u 12 satii22 minute.

Na prijedlog Sonje Borió, predsjednik je odobrio pavz.r u trajanju od 10 minuta.

Pauza je poðela u 12 sati i 24 minute, a zavríena je u 12 sati i 34 minute.

Utvrduje se da je nakon pauze sjednici bio nazoðan 2l vijeónik te su se mogle donositi
pravovaljane odluke.

Bojan Dadasovió predloZio je dopunu predloZenog dnevnog reda tako da se iza toëke 14.

predloZenog dnevnog reda dodaje nova toðka 15. koja glasi:
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,,Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju stanova u najam"

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Pnca, proðelnica Upravnog odjela za \pravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

ObrazloLenje: Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju stanova u najam zaprimljen je
nakon dostavljanja materijala vijeónicima za sjednicu Gradskog vijeóa te se predlaZe navedena

dopuna dnevnog reda.

Prethodni prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojenjejednoglasno s 2I glasomza.

Bojan Dadasovió predloZio je i drugu dopunu predloZenog dnevnog reda tako da se iza toðke 15.

predloZenog dnevnog reda dodaje nova toðka 16. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova"

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za vpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

Obrazloi.enje: Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova

zaprimljen je nakon dostavljanja materijala vijeónicima za sjednicu Gradskog vijeóa te se

predlaäe navedena dopuna dnevnog reda.

Prethodni prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojenjejednoglasno s 2l glasomza.

Bojan Dadasovió predloZio je, u ime vijeónika Nove vizije, izmjenu predloZenog dnevnog reda

tako da se bri5e, odnosno izostavi toöka7. koja glasi:

,,7. Prijedlog odluke o naðinu pruianja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na podruðju

Grada Siska"

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

Obrazloùenje: traZimo da se o prethodno navedenoj toðki odrZi prezentaclja svim vijeónicima
Gradskog vijeóa te da se, u najbrZem moguóem roku, odrZi elektroniðka sjednica Gradskog
vijeóa na kojoj bi se vijeónici izja5njavali o usvajanju ili neusvajanju Odluke o naðinu pruLanja
javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na podruðju Grada Siska.
Bilo je dosta prijedloga i pritisaka da se ta odluka makne.
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Bojan Dadasovió rekao je da predlaLe da se u najbrZem moguóem roku izvr5i prezentacija i da se

gradanima i vijeónicima prezentira koje su to nove cijene prui.anja javne usluge prikupljanja
komunalnog otpada na podruðju Grada Siska. Da ovdje budu svi dionici koji trebaju biti te da se

u najbrZem roku odrZi sjednica Gradskog vrjeé,ate da se odluka kao takva izglasa.

Kristina Ikió Baniðek objasnila je kako se ne slaZe s prijedlogom Bojana Dadasovióa iz dva
rczloga. Pwi rczlogje 5to je ova odluka bila na javnoj raspravi i to tjedan dana dulje no Sto je
zakonski propisano. Dakle, punih 5 tjedana. Ako vas zanima koliko je vijeónika ili gradana Siska

imalo primjedbe na odluku, odgovor je nula. Tijekom javne rasprave nitko ni5ta nije pitao niti
predlagao kao niti bilo ðto drugo, nitko niti iz ove prostorije, a nitko niti izvan ove prostorije.
Poslovnikom Gradskog vijeóa Grada Siska je propisano na koji naðin se vijeónicima prezentiraju
materijali i u kojim rokovima i zato postoje i stalna radna tijela Gradskog vijeóa, a upravo zato da

bi vijeónici do odrZavanja sjednice Gradskog vijeóa dobili sve relevantne odgovore.

Od Maje Del-Vechio dobila sam izvje5taj sa sjednice radnog tijela da su na sva pitanja dobiveni

odgovori te zbog toga ne postoje razlozi da jo5 jedno radno tijelo, jo5 jedan razgovoÍ, jo5 jedna

sjednica radnog tijela i na taj naðin radimo presedan kao niti za jednu toðku u povijesti Gradskog

vijeóa.

Tomislav Kralj je, u ime kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a, predloZio da se ova toðka

skine s predloZenog dnevnog reda kako bi se gradani upoznali s javnom uslugom prikupljanja

komunalnog otpada na podruðju Grada Siska kao i s cijenama. Da se upoznamo s prihodima kao i
s troSkovimazazaposlene koji su u porastu svake godine. 2016. godine su bili 7 milijuna kuna, a

2020. godine 8,6 milijuna kuna, aza202l. godinu jo5 nemamo izvje5taj.

Filip Pjerobon rekao je kako su Bojan Dadasovié i Tomislav Kralj naveli ruz\oge zbog kojih bi

Leljeli da se odgodi donoðenje odluke, ali on óe navesti razloge zbog kojih bi odluku danas

trebalo podrZati i donijeti. Oba vijeónika su bila na sjednicama dva radna tijela na kojima se

raspravljalo o odluci i nisu imali ni5ta protiv.

Bojan Dadasovió istaknuo je da je na sjednici radnog tijela glasovao protiv odluke. ZatraLio je da

se vijeónicima da toðna informacija i naðin na koji óe ona biti prezentirana.

Ako je situacija takva kako smo ðuli, onda preuzimamo rizik na sebe da tijekom rasprave na

temelju argumenata Odluka bude ili ne bude izglasana.

Na kraju, rekao je da je u duhu parlamentarne suradnje ponudio da vijeónici Nove vizije glasuju

za odluku, nebitno je je li to danas ili za I0 dana. Ispred Nove vizrle povlaðimo prijedlog za

izostavljanje toðke iz predloùenog dnevnog reda. Danas óemo o toj odluci raspravljati koliko god

Lelite, argumentirano. Mi óemo stvari rje5avati na na5im daljnjim sastancima.

Bojan Dadasovió rekao je da óe staviti prijedlog Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-u za

izostavljanje toðke 7. iz predloíenog dnevnog reda. Rekao je da neóe podrZati njezino

izostavljanj e iz predloLenog dnevnog reda.

Bojan Dadasovió je zakazao pannr.Pauza je poðela u 12 sati i 48 minuta, a zavrÉenaje u 12 sati i
53 minute.
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S obzirom da je Nova vizija povukla svoj prijedlog za izostavljanje toðke 7. iz predloZenog

dnevnog reda, Bojan Dadasovió objasnio je da, kada se odluka implementira, donijet óe odluku
hoóe li istu mijenjati, odnosno kada na5i gradani kaZu koliki su iznosi na njihovim novim
raðunima, onda éemo tako i reagirati.

Nakon pauze, za izostavljanje toðke 7. Prijedlog odluke o naðinu pruLanja javne usluge

prikupljanja komunalnog otpada na podruðju Grada Siska iz predloZenog dnevnog reda glasovalo
je sljedeóih 9 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir
Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Vesna Stengl, Sreóko Telar i Darjan Vlahov, a 12

vijeónika je glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEV¡II RED

1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodiðnjeg Izvjeðóa o radu gradonaðelnice za razdoblje
srpanj -pros inac 202 l. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Pnca, proðelnica Upravnog odjela za vpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

3. Prijedlog etiðkog kodeksa ðlanova Gradskog vijeóa Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandi.a Pica, proðelnica Upravnog odjela za upravîe imovinsko
pravne i opóe poslove

4. Prijedlog odluke o dono5enju izmjena i dopuna Plana zaítite od poZara Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandi.a Pñca, proðelnica Upravnog odjela za vpÍavne imovinsko
pravne i opóe poslove

5. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvjeéé,a o stanju zaStite od poZara na podruðju Grada Siska i
stanju provedbe Plana unapredenj a zaétite od poLara za 202I. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Pnca, proðelnica Upravnog odjela za vpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

6. Prijedlog godiðnjeg provedbenog plana unapredenj a zaÉtite od poLara za podruðje Grada Siska
za2O22. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela za vpravîe, imovinsko
pravne i opóe poslove
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7. Prijedlog odluke o naðinu pruianjajavne usluge prikupljanja komunalnog otpada na podruðju
Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o oslobadanju od obveze plaéanja komunalne nal<nade za

poslovni prostor i gradevinsko zemlji5te koje sluäi za obavljanje poslovne djelatnosti zavrrjeme
trajanja epidemije COVID-19 virusom te uslijed progla5enja katastrofe uzrokovane potresom

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

9. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Godi5njeg izvje5óa o provedbi Plana gospodarenja otpadom
Grada Siska za 2O2L godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu

okoliSa

10. Prijedlog zakljuðka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za podruðje Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i
civilno druStvo

11. Prijedlog odluke o razrjeSenju i imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne ðkole
BudaSevo-Topolovac-Gu5ée
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i
civilno druStvo

12. a) Prijedlog zakljuðka o utvrdivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika Zupanijskog
suda u Sisku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

b) Prijedlog zakljuðka o utvrdivaryu kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladeí
Zupanijskog suda u Sisku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

13. a) Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade Grada Siska za Zivotno djelo Kristijanu
Dobrinióu-posthumno
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna pnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
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b) Prijedlog odluke o dodjeli GodiSnje nagrade Grada Siska za 2021. godinu Nerminu Kurtovióu
Eki
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna pnznarya
Izvjestitelj: Zorun Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

c) Prijedlog odluke o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2021. godinu Mimi Juraðak
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zorar¡. Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

d) Prijedlog odluke o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 2021. godinu Dini Pe5utu

Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznarya
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

e) Prijedlog odluke o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za 202I. godinu Gradskom dru5tvu
Crvenog kriZa Sisak
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja

f) Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska Dijabetiðkom druðtvu Grada Siska
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna pnznanla
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

g) Prijedlog odluke o dodjeli pohvale Grada Siska Klubu hokeja na ledu Sisak
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna pnznanla
Izvjestitelj: Zorcn Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

h) Prijedlog odluke o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Ivani Brajdió
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

i) Prijedlog odluke o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Petri Stuparió
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna pnznarya
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

14. Prijedlog odluke o izboru ðlanova i zamjenika ðlanova Savjeta mladih Grada Siska
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i
civilno dru5tvo

15. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju stanova u najam
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Pnca, proðelnica Upravnog odjela za \pravne, imovinsko
pravne i opóe poslove
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16. Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za vpîavne, imovinsko
pravne i opóe poslove

Bojan Dadasovió zakazao je pavzv za odrZavanje zajedniðke sjednice Odbora za

statutarno-pÍavnapitanja, ðlanovi Odbora: Bojan Dadasovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Zeljko
Ðermanovió i Tomislav Kralj i Odbora za financrje i gospodarenje imovinom, ðlanovi Odbora:

Ivica Rendulió, Sonja Borió, Zvonko Marincelj, Robert Grubec i Darjan Vlahov koji óe

razmatrati dopunjene toðke dnevnog reda.

Pauza je zapoéela u 13 sati, a zavr5ena je u 13 sati i 7 minuta.

Utvrduje se da je nakon pavze sjednici bio nazoöan 21 vijeónik te su se mogle donositi
pravovaljane odluke.

Utvrduje se da su svi ðlanovi oba Odbora jednoglasno utvrdili Prijedlog odluke o izmjenama
Odluke o davanju stanova u najam i Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o prodaji
gradskih stanova i proslijedili Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

Dnevni red usvojen je s 13 glasova za: Ðulije Adamovió, Sonje Borió, Bojana Dadasovióa , Ze\jka

Ðermanovióa, Roberta Grubeca, MiSe Majkió Vukðevió, Lucije Matkovió, Filipa Pjerobona,

Marka Rafaja, Ivice Rendtliéa, Zorcna Sertióa, Sreóka Telara i Saðke Vukovió i 8 glasova protiv.

TOðKA 1.

Zapisnik sa Seste sjednice Gradskog vljeé,a Grada Siska usvojen je s 13 glasova za: Ðulije
Adamovió, Sonje Borió, Bojana Dadasovióa, Zeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca, MiSe

Majkió Vukðevió, Lucije Matkovió, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja, Ivice Rendulióa, Zorana
Sertióa, Sreóka Telara i SaSke Vukovió i 8 glasova protiv.

TOðKA 2.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gordane KarapandLa Prica, Sanja Miokovió potvrdila je
da je proðitala polugodiðnje Izvje5óe o radu gradonaðelnice za razdoblje srpanj-prosinac 202L.
godine iz kojeg je vidljivo da je gradonaðelnica dobila pojaðanje u upravnom odjelu koji je
nadleían za sastavljanje ovog lzvjeíé,a.
Kaíete da je Grad Sisak aktivno sudjelovao u E-savjetovanju prijedloga i programa druðtvene i
gospodarske revitalizacije na podruðju Sisaðko-moslavaðke Zupanije koji, izmedu ostalog, sadrZi

prijedlog mjera i aktivnosti te pnkaz zapoðetih planiranih projekata na podruðju

Sisaðko-moslavaðke Zupanije koje se odnose narealizaclju ciljeva i mjera.

Vijeónica je rekla da je njezino konkretno pitanje koji su to potezi i projekti za revitalizaciju
potpomognutih podruðja na podruðju Sisaðko-moslavaðke Lupanlje, a koji su stigli kao prijedlog
Grada Siska?
Je li se ta pomoó sastojala u tome da niste dopustili Gradu Petrinji i Gradu Glini da udu u ITU
mehanizam iako 70 o/o sredstava dobiva grad sjedi5te Sisaðko-moslavaðke Lupanlje, a Grad Sisak

time ne bi izgubio ni5ta, a ostatak od 30 % bi se raspodijelio na ove gradove koji i te kako su

zasluäili nakon svega 5to im se dogodilo u potresu da, jednako tako, udu u ITU mehanizam?

Koji su to konkretnipotezi i projekti koje ste naveli da je Grad Sisak, eto, aktivno sudjelovao u
svim tim aktivnostima?
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Za Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za razdoblje
srpanj-prosinac 202I. godine glasovalo je 9 vijeónika: Ðulija Adamovió, Zeljko Ðermanovió,
Robert Grubec, MiSa Majkió Vukðevió, Lucija Matkovió, Filip Pjerobon, Ivica Rendulió, Zoran
Sertió i Saðka Vukovió, protiv Prijedloga zakljuðka glasovalo je 8 vijeónika: Tomislav Kralj,
Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Vesna

Stengl i Darjan Vlahov, a 4 vijeónika su bila stzdrLana: Sonja Borió, Bojan Dadasovió, Marko
Rafaj i Sreóko Telar te se utvrduje da nije donesen Zakljuðak o prihvaóanju polugodi5njeg
IzvjeSéa o radu gradonaõelnice za razdoblje srpanj-prosinac 2021. godine.

TOCKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandLa Prica, Tomislav Kralj ponovio je
ono o ðemu je raspravljao na sjednici nadleZnog odbora kada je upitao moZe li Vijeóe ðasti
poniðtiti odluku Gradskog vijeé,a?

Gordana Karapandía Prica objasnila je kako je zakonom propisano da se mora osnovati tijelo
prvog stupnja, a to je Etiðki odbor i Vijeóe ðasti koje je tijelo drugog stupnja. Namjera
zakonodavca vjerojatno nije bila da Vijeóe ðasti samo usvaja odluke Gradskog vijeóa.

Jednoglasno s 21 glasom za, donesenje

ETIðKI KODEKS
ðlanova Gradskog vijeóa Grada Siska

TOðKA 4.
Bojan Dadasovió predloZio je da se uvodno usmeno obrazloíenje i rasprava spoje za toðku 4. i 5.

Prijedlog je jednoglasno usvojen.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane KarapandLa Prica, Tomislav Kralj postavio je
pitanje vezano uz toðku 4. U tablici koja se mijenja, za5to u 2020. godini nema Javne vatrogasne
postrojbe Grada Siska i DVD-a kao sredi5njeg dru5tva?

Gordana Karapatdäa Prica odgovorila je da podaci postoje u tablici.

Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dono5enju izmjena i dopuna Plana za5tite od poãara Grada Siska

TOCKA 5.
Jednoglasno s 21 glasom za, donesenje

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5óa o stanju za5tite od poãara na podruõju Grada Siska i stanju provedbe

Plana unapredenja zaítite od poäara za202l. godinu
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TOCKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 21 glasom za,
donesenje

GODISNJI PROVEDBENI PLAN
unapreilenja za5tite od poZara za podruðje Grada Siska 2a2022. godinu

TOÕKA 7.
Maja Del-Vechio izvijestila je da su stupanjem na snagu Zakona o gospodarenju otpadom,
jedinice lokalne samouprave obvezne donijeti nove odluke koje se temelje na odredbama ðlanka
66. Novim sustavom utvrdeno je da óe se cijene komunalne usluge sastojati od dva dijela i to od
fiksnog dijela, a to je minimalna cijena javne usluge te varijabilnog dijela, odnosno cljene za
predani mije5ani komunalni otpad koju donosi davatelj usluge svojim cjenikom.
Sto se tiöe ovog prijedloga odluke, njezini sastavni dijelovi su propisani navedenim Zakonom.
Kod odredivanja minimalne cijene javne usluge, vodilo se time da ona mora pokriti osnovne
troSkove poslovanja trgovaðkog dru5tva i rada reciklaZnih dvori5ta. rJzimajuöi u obzir sve
tro5kove koje ima trgovaðko dru5tvo i rad reciklaZnih dvori5ta, minimalna cijena za kuóanstvo óe
iznositi 54,63 kune s PDV-om. Zakategorlju nekuóanstva ona óe iznositi 197,62 kune s PDV-om.
Ono ðto je Zakon omoguóio su kategorije s nekim olak5icama tako da kategorije nekuóanstva
koje u mjesecu koriste spremnike od 240 litara, predavati óe jednom mjeseðno mijesani
komunalni otpad. Takvi korisnici su mala poduzeéa, a cijena óe biti 131,25 kuna. Sto se tiðe
koliðine predanog mije5anog otpada u tu cijenu ulaze tro5kovi odlaganja mije5anog komunalnog
otpada, to su tro5kovi odlagali5ta. Cijena óe iznositi l0lipa po litri za kuóanstvo, odnosno 13 lipa
po litri zanelséanstvo. U konaðnici, cijene óe ovisiti o svakom kuóanstvu, odnosno koliko óe oni
imati za odlaganje mije5anog komunalnog otpada. Na ovaj naðin potiðe se razvrstavanje otpada.
Korisni otpad se jo5 uvijek moZe odlagati na zelenim otocima i to se ne naplaóuje. Naplaéuje se

iskljuðivo mije5ani komunalni otpad.
Kada se usporeduju cijene, trenutne cijene su 56,85 kuna koja se mijenjala 2011. godine na naðin
Sto je bila uveóana u trenutku kada je PDV smanjen s 25 %o na 13 Yo. Cljena nije ostala ista Sto se
prelilo na poslovanje druStva jer se i5lo u korist gradana te je cijena smanjena samo za razliku
PDV-a. Znaöi, postojeóa cijena od 46,85 kuna bi, po novoj cijeni, za jedan odvoz mjeseðno
mije5anog komunalnog otpada iznosila 66,63 kune dok bi za oîa kuóanstva koja bi imala 4
odvoza, iznosila 102,63 kune. Bitno je naglasiti da, za gradane koji koriste zajedniðke spremnike,
stanari óe moói odluðiti hoóe li plaéati po broju ðlanova domaóinstva ili po broju odvoza. Grad
Sisak zajedno s trgovaðkim druStvom izgradio je dva reciklaína dvori5na. U postupku je
projektiranje jo5 jednog reciklaZnog dvori5ta. Konstantno se ulaZe u komunalnu infrastrukturu
koja óe ubuduóe biti na korist gradana, ali ieli se potaknuti da se Sto bolje i kvalitetnij e izdvaja
koristan otpad tko da mije5anog komunalnog otpada ima Sto manje s obzirom da se on odvozi na
odlagaliSte, a za frakcije koje se mogu razvrstati korisne su i mogu se oporabiti.

Ivica Rendulió utvrdio je kako je odredenom logikom, Prijedlog odluke do5ao sa svjetske razine
do naSeg grada. Nekih problema su svi ovdje svjesni te nas poku5avaju u neSto uvjeriti. S

otpadom se ne moZe raspolagati kao sa smeóem.
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Prije 6 dana, na televizlji smo imali priliku gledati premijera Andreja Plenkovióa kako sveðano

objavljuje da je donesen Zakot o zbrinjavanju otpada pa smo, temeljem toga, od europske unije
dobili 700 milijuna kuna u Proraðun Republike Hrvatske. Temeljem zakona koji je donijela
Vlada Republike Hrvatske, sve jedinice lokalne samouprave, duZne su donijeti odluku o naðinu

gospodarenja otpadom. Tako smo i mi kao Grad duZni to odraditi prema dríavi i prema na5im

sugradanima. Fiksiranje na cijenu je opravdano. Cijena usluge prikupljanja otpada je zadana

ðlankom 66. Zakona o gospodarenju otpadom. NaSa duZnost je predstaviti na5 grad u svjetlu

civiliziranog grada Republike Hrvatske i Europske unije. Cijena je fiksna, zadana i zakonom

predodredena i mi tu nemamo previ5e prostora. Intencija je da se Sto vi5e otpada iskoristi, da se

reciklira. Mi kao Grad imamo preduvjete vrlo dobro napravljene od prije 5 do 6 godina. Dva

reciklaZna dvori5ta sa svim dozvolama i sredstvima iz fondova. U postuplu za izgradnju je i
parcela za prikupljanje gradevinskog otpada.

Vijeónik je apelirao na sve svoje kolege vijeónike da konsenzusom donesu odluku, a o cijenama,

kako je rekao predsjednik Gradskog vijeéa, ako bude prostora i ako vidimo da se moZe utjecati na

varijabilni dio cijene, a ako Bog da i na fiksni dio cijene. Vrlo rado óemo se ponovno sastati i
donijeti odluku.

Tomislav Matlekovió rekao je da dolazi iz Topolovca. Taj otpad i smeóe je u Topolovcu. Mi
Topolovðani od toga nemamo niðta. Niti se ulaZe u Topolovac, a niti u mjesto Crnac koje je jo5

bliZe smetli5tu. Na kraju svega toga, jo5 usluga poskupljuje i da mi plaóamo odvoz smeóa kao Sto

plaóaju stanovnici Lekenika, Sunje i Martinske Vesi kao i iz Siska, a oni svi dovoze smeóe u
Topolovac. Kad Topolovac zatraä Grad Sisak da se jedan dio sredstava vrati u Topolovac i
Crnac, nema razrmijevanja. Niti na jedan upit kao predsjednik Vijeóa Mjesnog odbora
Topolovac nisam dobio odgovor oko uredenja okoliða, ko5nje. MoZete pogledati Topolovac, a
imamo i Stakora. I sada óemo mi plaóati vi5u cijenu odvoza smeóa za neSto vi5e od 100 %o, a

mjeðtani Topolovca ne dobivaju niSta.
Vijeónik je rekao kako je zaffaùio od gradskih vlasti da mjeðtani Topolovca i Crnca ne plaóaju
odvoz smeóa. Posebno do izraäaja smrad dolazi ljeti kad dnevno dvadesetak kamiona dovozi
smeóe, ali moZda se radi i o 50 kamiona. Ljudi u blizini deponije Goriðica ne mogu Livjeti.
Stanovnici ne mogu dobiti ni prilaznu cestu prema deponiji Goriõica da kamioni ne prometuju
kroz naselje Topolovac. Od ljudi iz gradskih vlasti nitko o tome nije htio razgovarati.
Sada se oðekuje da podrZi takvu odluku, rekao je vijeónik.
Djeca nemaju nogostup. Napravljan je jedan dio, ali nüe niSta nastavljeno. Zavoji su

katastrofalni. Nije to 15 zavoja, to je I zavoj.
Kod starog korita rijeke Save je Sikara na cesti pa kamioni zapinju o granje. Mi tamo smo ljudi
treóeg, ðetvrtog reda. Sto god sam zatraâio, nisam dobio odgovor i ni5ta nije uradeno.
Pokrpati udarne rupe u Topolovcu nema smisla. Bolje je niðta ne uraditi. Bolje je napraviti
makadamsku cestu jer je jeftinije odrZavanje.
Rekao je da ne moäe podrLati odluku, posebno kada je proðitao da óe cijena usluge biti uveóana

za viðe od 100 o/o.Toje nevjerojatno.
Dobili smo posude za odvajanje otpada. Sve vi5e ljudi odvaja otpad, ali da mi u Topolovcu
budemo plaóali jo5 vi5e odvoz otpada, a taj otpad od svih vas voze k meni u Topolovac, a mi taj
smrad svaki dan udiSemo.
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Tomislav Matlekovió je podsjetio kako je zamolio predsjednika Gradskog vijeóa da zajedno
obidu Topolovac, ne zato ðto od njega neSto traLiveé, da vidi kako i gdje Topolovðani Zive, a do
danas nismo obi5li Topolovac.
I zamjenik gradonaðelnice je u medusobnom razgovoru rekao da mu se svida inicijativa da
stanovnici Topolovca ne plaóaju odvoz otpada.
PredloZio je da Topolovðani kao i firme koje djeluju na podruðju naselja Topolovac i Crnac, da se
oslobode plaóanja odvoza smeóa. Svi svoje smeóe dovozite k meni.

Bojan Dadasovió odgovorio je kako óe drage volje posjetiti Topolovac, ali poznato je da nema
ovlasti i ni o ðemu ne odluðuje.

Marko Rafaj podsjetio je da su na ovoj sjednici ðuli dva prijedloga. Jedan prijedlog je da se
vatrogasci oslobode plaóanja komunalne naknade, a Topolovðani da se oslobode plaé,anja odvoza
smeóa.

Cita¡uei predloZenu odluku utvrdio je da to nije ne5to ðto mi hoóemo ili neóemo. To je zakonska
obveza. Mi moramo donijeti odluku. To je propisano zakonom. Kako je rekao predsjednik
Gradskog vijeéa, je li to taj iznos ili neki drugi, to je za neku raspravu u buduónosti. Danas
odluðujemo hoóemo li ili neóemo prihvatiti odluku.
Rekao je da suosjeóa s Topolovðanima, ali jednako tako bi mogao reói kako i njegovi u Jazveniku
i Gredi imaju komunalni otpad koji daju kokicama pa ga ne trebaju niti oni plaé,ati, ali to ne vodi
nigdje. Jednako tako u Puli stanovnici imaju 4 kante za smeóe pa ako bacite staklenku s metalnim
ðepom, onaj ðovjek koji odvozi otpad, vidi taj ðep i neóe preuzeti i odvesti staklenku. Tako su u
Puli svi nauðili reciklirati i nekako su dovedeni u red Sto se tiðe odvajanja otpada. Ne samo ljudi
koji Zive tamo veó i svi gosti koji posjeóuju Pulu.
MoZe se raspravljati o cijenama, ali to je ne5to Sto óemo vidjeti u buduónosti. Odluku kao takvu
treba podrZati jer je ona zakonska obveza, a sve ostalo je podloZno korekciji.

Darjan Vlahov podsjetio je da su vijeónici na poðetku sjednice imali stanku od 40 minuta jer su
ðekali da na sjednicu dode direktor Gospodarenja otpadom Sisak d.o.o. na ðemu je inzistirao
predsjednik Gradskog vijeóa. Jesmo li tih 40 minuta uludo potro5ili ili ste odustali od svoje ideje?
Sto se dogodilo s dolaskom direktora GOS-a?
Vijeónik je rekao da nije shvatio kako óe njihova odluka, posebno za stanare stambenih zgrada,
pobolj5ati recikliranje otpada. Ako óemo plaóati odvoz otpada po ðlanu obitelji ili koliko puta
otvorimo poklopac spremnika, mi recimo moZemo otvoriti spremnike u cijelom kompleksu,
konkretno u cijeloj Ulici Ivana Me5trovióa moZemo otvoriti svaki spremnik. Ako óe odluka biti
definirana na takav naðin, kako óemo poveóati otpad koji óe se reciklirati?

Bojan Dadasovió pojasnio je da, vezaîo uz zahtjev za dolaskom direktora GOS-a na sjednicu, to
je bio zahtjev Nove vizije. Medutim, direktor je slomio nogu pa mu Zelimo brzo ozdravljenje.
Nova vizija je prije pola sata odri.alakonzultacije te je odluðeno da óemo podríati odluku.
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Pratiti óemo 5to óe se dogadati s cijenama odvoza otpada i dalje poduzimati odgovarajuóe korake
iz razloga Sto smatramo da bismo u ovoj situaciji mogli dovesti u pitanje poslovanje trgovaðkog
druStva, ali jednako tako smatramo da u tom trgovaðkom dru5tvu radi previ5e ljudi pa óemo i o

tome razgovarati. Smatramo i da sada5nji direktor treba dobiti odredeno razdoblje kako bi
pokazao svoje sposobnosti, ali budimo realni, i moja baka bi uz dizanje cijena znala voditi firmu,
rekao je Bojan Dadasovió.

Rekao je da óe se ,,posuti pepelom'o i glasati za odluku, odnosno zbog opóih interesa bez obzira
koliko je to teSko jer mora to obja5njavati svojim susjedima i svima onima koji ga napadaju. Bio
bi zadovoljan da je vijeónicima dostavljena tablica s komparacijom starih i novih cijena i ne bi
rekao niti jednu rijeð.

Sreóko Telar rekao je da mu je doista Zao 5to je direktor slomio nogu pa ne moZe biti nazoðan

sjednici, ali ako firma ovisi o jednom ðovjeku koji jedini zna parametre koje bismo mi ovdje
trebali ðuti i imali pitanja, onda je to Zalosno jer firma propada dok on ima slomljenu nogu.
Mi smo ovdje trebali jednu odgovornu osobu koja óe nam odgovoriti na pitanja. Odluka kao
odluka treba biti donesena, ali pitanje je cijene. Obja5njeno nam je da cijena usluge treba biti
poveóana jer su poveóane cijene elektriðne energije, goriva, plina. Od kada? Je li pro5le godine
poslovanje tvrtke bilo u redu. Jesu li rezultati poslovanja bili pozitivni pa óe sada biti negativni ili
su negativni bili i pro5le godine kada je cijena elektriðne energije bllaniäa kao i cijena goriva? O
ðemu se radi? Na tapitanja smo trebali ovdje dobiti odgovore. Odgovore nam ne moZe dati niti
proðelnica niti predsjednik Gradskog vijeóa.
Temeljem toga da bi se cijena trebala poveóati pa óemo vidjeti kad ljude ,,opalimo po dZepu"
koliko óe se oni buniti. To je ono kao kad me mlatið po ledima, ja Sutim pa me mlati5 jo5.

Ako treba doói do poveóanja cijene, onda mi trebamo razjasniti ovdje poslovanje firme, vidjeti
rezultate poslovanja od pro5le godine, vidjeti kako óe se to preliti na ovu godinu, odnosno ovo
poveóanje i zatim donijeti odluku izakoje óemo svi stajati prema svojim sugradanima.
Rekao je da, na temelju ovih informacija, osobno óe glasovati protiv odluke. Ne postoje
informacije koje mu mogu dati zapravo da podrZi odluku, odnosno postoje mnoge nedoreðenosti.
Odgovorna osoba je trebala biti ovdje ili neka osoba koja zamjenjuje direktora.

Filip Pjerobon je rekao kako mu je drago da je Sisak, moderan i zelen grad te da su gradanima
podijeljene posude za razvrstavanje otpada pa óe moéi razvrstavati otpad i imati niZu cijenu od
one ako ne budu razvrstavali otpad.
Rekao je da podrZava odluku te mu je drago da se svi slaZu da odluku treba donijeti, ali se ne

slaZu oko nekih pojedinosti.

Maja Del-Vechio napomenula je da se odlukom utvrduje minimalna cijena. Sto se tiðe cjenika
kojeg ée obraðunavati GOS, oni nakon ove odluke takoder provode javno savjetovanje gdje óe

biti pnkazana kompletna analiza kako se do tih iznosa do5lo. Nakon ðto se provede javno
savjetovanje, odobrenje se mora zatraäiti od Grada Siska. Cjenik óe biti 30 dana na javnom
savjetovanju.
Prijedlog GOS-a óe iói u smjeru da óe 10 lipa po litri biti po kuóanstvu. Kanta je od 120 litara, a
to je 12,00 kuna po kanti. Kuóanstvo ée plaó,ati minimalnu cijenu, ovisno o tome koliko puta tu
kantu iznese na praZnjenje. Ljudi ne moraju kantu iznositi svaki tjedan ako nemaju otpada. To
znaë,i da óe svatko sebi formirati svoju cijenu.
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Uzetoje poslovanje druStva s realnim potrebama. U to ulazi materijal i energija, tro5kovi usluge,
tro5kovi nabavke opreme, radnika, sve ono Sto ulazi u poslovanje trgovaðkog plus troSkovi
poslovanja reciklaZnog dvori5ta. To je dio koji se odnosi na zakonom propisanu minimalnu
cijenu.
Varijabilni dio óe se odnositi na cijenu koja je potrebna za funkcioniranje odlagaliðta i odlaganja
otpada.

Bojan Dadasovió rekao je da razmi5lja o rje5enjima koja bi bila prihvatljiva svima. Bi li mogla ta
odluka mogla odrediti da cjenik pogledaju vijeónici pa da on stupi na snagu ne5to kasnije?

Maja Del-Vechio odgovorila je kako je realno da óe odluka morati imati izmjene i dopune
pogotovo zbogtoga Sto se Grad Sisak javio na natjeðaj Fonda zanabavukarfü za bio otpad. Znaëi
da ée se ponovno mijenjati naðin obraðuna zbog toga 5to se mije5ani komunalni otpad prikuplja
jednom u 2 tjedna. Bio otpad óe se prikupljati svaki tjedan s obzirom na njegov sastav. Realno je
za oöekivati da prigradska naselja koja óe to moói, odlagati óe bio otpad u svoje kompostere pa óe

se i tu umanjivati cijena.
U cijenu koja je varijabilna ulazi i iznos naknade za deponiranje .Zakonom je propisano da se

naknada za deponiranje moZe naplaóivati samo do 31. srpnja 2023. godine. Nakon toga, cijene óe

se opet morati mijenjati. Sve óe se mijenjati kako se pokaZe na trZiStu i kako se iskaZe potreba za
pojedini segment.

Sonja Borió upitala je hoóe li ponovno doói do poveóanja? Rekla je da razumije i zakon. Dan 30.

lipanj je posljednji dan za dono5enje cijena. Cijenom smo do5li do iznosa od 102,00 kune ako 4
puta iznesem van posude za otpad. Koliki su troðkovi trgovaðkog druStva u tih 102,00 kune?

Maja Del-Vechio je odgovorila da su troSkovi trgovaðkog dru5tva minimalna cijena, ato je 54,63

kune. U ostatku cijene je tro5ak zbnnjavanja otpada na odlagali5tu.

Kristina Ikió Baniðek objasnila je da je netko donio nekakav zakon. Tim zakonom propisano je
da se cijena javne usluge odvoza otpada sastoji od 2 dijela: cijena obvezne javne usluge koja je
izraéunata temeljem formule propisane zakonom. Tu moZemo svi skupa ,,Iajati na mjesec". Neóe
biti nikakvog efekta. Drugo je cijena za koliðinu predanog mije5anog komunalnog otpada.

Obja5njeno je da, ako imate 4 odvoza, imat óete maksimalnu cijenu, a ako imate jedan odvoz,
imat óete minimalnu cijenu. Ako vas zanimaju brojke cijena minimalne javne usluge, a to je
fiksni dio koji se izraðunava iz zakona" za kuóanstvo iznosi 54,63 kune s PDV-om koji iznosi 13

%. Sada plaóamo 50,99 kuna.
Za neluéanstva koja proizvedu 240litara otpada, mjeseðna cijena óe biti 13I,25 kuna i u cijeni je
PDV od 13 %. Za nekuéanstva koja proizvedu vi5e od 240 litara otpada, cijena javne usluge óe

biti minimalna i iznosit óe l97,62lipe s 13 o/oPDY-a.

Tendencija je da oni koji proizvode vi5e otpada snose i viðu cijenu usluge.
Zbog nekakve usporedbe, Sisak u kojem je SDP na vlasti óe imati 54,63 kune minimalnu cijenu,
odnosno fiksni iznos raðuna dok Kutina u kojoj je netko drugi na vlasti ima 123,34 lsne.
Karlovac u kojem je isto netko drugi na vlasti ima 58,76 kuna. Novska ima 60,01 kuna.
Virovitica ima 48,00 kuna. Njihovom formulom koja je propisana zakonom. Ako mislite da smo

mi krivi jer imamo 40 tisuóa stanovnika,2 reclklaLna dvori5ta, nama je to benefit, a ne ne5to za

5to bismo trebali biti zakinuti.
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Darjan Vlahov je rekao kako treba racionaliziratitroSkove poduzeéa.

Sreóko Telarjavio se za ispravak netoðnog navoda rekav5i daje u uvodnom izlaganju bila priða
da je to zbog cijene. Reðeno je da je to uvjetovano zbog poveóanja cijene goriva i ostalog. Sada

imamo priðu kako je zakonom propisano da u Sisku mora biti cijena od 54 kune.
Rekao je da je spreman vidjeti na temelju ðega je to dri.ava propisala da iznos mora biti 54 kune
te predloZio, s obzirom da smo rekli da óemo to pratiti, a moói óe doói i direktor i predoðiti nam
nekakve pokazatelje, da mi kaZemo neka ostane cijena kakva je bila, minimalna, fiksna, a mi
óemo pratiti. Varijabilna cijena je uvjetovana koliðinom otpada koji predajete, ali zaðto fiksnu
cijenu moramo poveóavati. Hajdemo ju ostaviti kakva je pa óemo pratiti i, ako treba, moZemo ju
promijeniti. Sigurno neóemo biti protiv mijenjanja cijene kada nam se predoðe pokazatelji. Je li
doista drLava rekla: ,,Mora biti Sisak 54 kune." Ako je to tako, onda bismo to trebali podrZati jer
se ne treba boriti s drZavom. Preslabi smo da bismo se borili s drZavom. Hajdemo pratiti
postojeóe pokazatelje. Neka ostane fiksna cijena, a mi óemo pratiti. MoZemo povisiti cijenu kada
nas uvjeri direktor, dräava i zakon. Rekao je da óe tadapodräati odluku, ali, u ovome trenutku, ne

moíepodräati odluku.

Kristina Ikió Baniðek rekla je da nitko nije ni oðekivao da óe vijeónik Sreóko Telar podrZati

odluku kao i Sto je vijeónik Tomislav Matlekovió zaboravio tko je odluðio gdje óe se otpad
odvajati i odvoziti. To nije odluðila Kristina Ikió Baniðek. Te 1988. godine bila sam 4. razred
osnovne 5kole.
Trenutna cijena za kuóanstva za spremnik volumena l20litara,jedan odvoz je 46,85 kuna. Nova
cijena je 66,63 kune. Za nekuóanstva za sprenìnik volumena 240litara i jedan odvoz, sada5nja

cijena je 54 kune, a nova cijena je 162,45 kuna. Za nekuóanstva koja imaju spremnik volumena
5000 litara, za jedan odvoz, trenutna cijena je 763 kune, a nova cijena je 78 1 kunu.

Tomislav Matlekovió je rekao da ne moZe podri.ati odluku jer je Topolovac degradiran od strane

gradske vlasti veó godinama.
Rekao je da bi volio da gradonaðelnica odgovori zbog ðega su Topolovðani degradirani od strane

Grada Siska od kada je ona na ðelu Grada Siska?

Bojan Dadasovió je upozorio vijeónika da govori o neðemu Sto nije toðka dnevnog reda. Vijeónik
govori o cestama.

Darjan Vlahov rekao je da, kada se govori o kuóanstvima, govori se o ljudima koji mogu iznijeti
smeóe, a njegovo pitanje se odnosilo na stanovnike stambenih zgrada. Dobar dio Siððana ùivi l
stambenim zgradama. Oni sad plaóaju odredenu cijenu. Koliko éeplaóatiubuduóe?

Maja Del-Vechio objasnila je da je za kuóanstva jedan odvoz spremnika od 120 litara, svako

kuóanstvo plaé,a 12 kuna. Za stambene zgrade óe s uzimati obujam podzemnog spremnika, a to je
2500 ili 5000 kubika, a cljena ó ovisiti o dogovoru stanara. To moZe biti prema broju ðlanova

kuóanstva ili prema broju otvaranja ili óe biti prema jednakim udjelima ako se ne postigne

dogovor s time da ée se spremnik odvoziti kada signalizira da je napunjen, a obraðunsko

razdoblje pokazat óe je li to jednom ili dva puta pa óe se izraðunavati volumen, a u konaðnici óete

dobivati iste ovakve raðune kao 5to óe dobivati i ostala kuóanstva.
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Nakon Sto se donese cjenik, kuóanstva i stanari stambenih zgrada moraju potpisati ugovor s

trgovaðkim druStvom Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o. Moramo potpisati obrazac u roku 15

dana od dana dostave obrasca. Bit óe naveden rok u kojem se morate dogovoriti na koji naðin óe

se obraðunavati va5 spremnik s time da óete biti obavije5teni jer se dogada da stanovnici
stambenih zgrada imaju vi5e ulaza na I spremnik. Po ulazima óete se morati dogovoriti o naðinu

obraðuna. Ako se ne postigne dogovor, biti óe po jednakim udjelima stanova.

Nakon rasprave, s 11 glasova za, Ðullje Adamovió, Bojana Dadasovióa,äeljka Ðermanovióa,

Roberta Grubeca, Miõe Majkió Vukðevió, Lucije Matkovió, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja,

Ivice Rendulié,a, Zorana Sertióa i Sa5ke Vukovió, 9 glasova protiv Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl,

Sreóka Telara i Darjana Vlahova te 1 glasom suzdrZanim Sonje Borió, donesena je

ODLUKA
o naðinu pruZanja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na podruðju Grada Siska

Nakon prethodne toðke dnevnog reda, predsjednik Gradskog vijeóa je zakazao pav r. Pauza je
poõela u 14 sati i 2l minutu, a zavréenaje u 14 sati i 29 minuta.

Utvrduje se da je nakon pavze sjednici bio nazoðan 2l vijeónik te su se mogle donositi

Pravovaljane odluke' 
TocKA g.

Maja Del-Vechio rekla je da je pogre5kom u pisanju napisana rijeð ,,bio'o 31. prosinac.

S 13 glasova za, ni5ta glasova protiv i 8 glasova suzdríanih, Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl

i Darjana Vlahova, donesena je

ODLUKA
o izmjeni Odluke o oslobadanju od obveze plaóanja komunalne naknade za poslovni

prostor i gradevinsko zemlji5te koje sluúi za obavljanje poslovne djelatnosti za vrijeme
trajanja epidemije COVID-l9 virusom te uslijed proglaSenja katastrofe uzrokovane

potresom

TOðKA 9.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Nikoline Bijelió, sa 12 glasova za, 8 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te jednim glasom suzdrZanim Sreóka

Telara, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju Godi5njeg izvje5óa o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Siska za

2021. godÍnu
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TOðKA 10.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 21 glasom za, donesen je

ZAKLJUðAK
o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za podruõje Grada Siska

TOÕKA 11.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gorana Grguraða, sa 12 glasova za, 8 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te jednim glasom suzdrZanim Sreóka

Telara, donesena je

ODLUKA
o razrjesenju i imenovanju õlanova Skolskog odbora Osnovne Skole

Buda5evo-Topolovac-Gu5óe

TOðKA 12.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Zorana Sertióa,

a) S 20 glasova za i jednim glasom suzdrZanim, Marka Rafaja, donesen je

ZAKLJUðAK
o utvrdivanju kandid ata za imenovanje sudaca porotnika Zupanijskog suda u Sisku

b) S 20 glasova za i jednim glasom suzdrZanim, Marka Rafaja, donesen je

ZAKLJUðAK
o utvrdivanju kandid ata za imenovanje sudaca porotnika za mladeú, Zupanijskog suda u

Sisku

TOCKA 13.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Zorana Sertióa i rasprave u kojoj je sudjelovala Sonja
Borió, Marka Rafaja je zanimalo tko su Petra Stuparió i Ivana Brajdió i koji je to njihov doprinos
u projektima koje pokreóe Grad Sisak?

Bojan Dadasovió istaknuo je kako ne razumije öime su kandidatkinje koje je naveo i Marko Rafaj
zasluäile Nagrade Grada Siska, a svjetonazorska pitanja ne bi trebala biti predmetom dodjele
Nagrade Grada Siska veó bi to trebale biti osobe s odredenim kvalitetama.

Kristina Ikió Baniðek rekla je da joj je drago Sto vijeónici misle da pitanje osobe da bude spolne
orijentacije koje god Leli, a da ga zbog toga ne ugnjetavaju.
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To je ideolo5ko i svjetonazorsko pitanje. To je civilizacijsko pitanje kao i antifaSizam. Stoga, kad
dvije mlade osobe, studentice preuzmu na sebe taj teret, a da to ne organizira Grad Sisak ili
Sisaðko-moslavaðka Lupanija, odnosno institucije sekularne drL,ave veó to naprave dvije
studentice, a to naprave na naðin da Stite manjinu koja je ugnjetavana od strane veóine. To je
ne5to zbog ðega treba zapljeskati i Sto treba nagraditi i podupirati da danas-sutra mladi Si5ðani
koji osjete nepravdu i potrebujavno istupati i braniti slobode kako bi Sisak bio grad u kojem óe
se takvi postupci ohrabrivati.
Hoóemo li braniti osobama koje su gay i hoóe li posvajati djecu nije svjetonazorsko pitanje.
Zalosno je da neki misle da je to svjetonazorsko pitanje. To je pitanj e zakona.

Bojan Dadasovió rekao je da podrZava odluku, ali smatra da netko tko jednom ili dvaput uzme
megafon u ruke, ne treba dobiti nagradu.

Lucija Matkovió objasnila je da se radi o mladim aktivisticama, studenticama. Te mlade djevojke
veó treóu godinu zaredom organiziraju neku vrstu protesta na kojima se nikoga ne vrijeda, ne
pljuje. Kad se organizira taj prosvjed, napominje se da se ne istiðu stranaðka oblIjeíja, ne istiðe se
govor mränje. Prosvjedi su organizirani maksimalno korektno kako bi se ovaj grad prlkazao kao
tolerantan, grad koji nije zastranio, grad koji podrZava mlade ljude i po5tuje prava Lena.

Marko Rafaj istaknuo je da u prijedlozima za te dvije kandidatkinje pi5e zbog osobitog
sudjelovanja u aktivnostima koje pokreóe Grad Siska. Koje su to bile aktivnosti koje je pokrenuo
Grad Sisak da bi te dvije osobe dobile nagrade? Ni5ta viSe. Vrlo jednostavno pitanje na koje treba
odgovoriti. Vjerojatno je i wlo jednostavan odgovor.

Kristina Ikió Baniðek je odgovorila Marku Rafaju da se radi o svim onim aktivnostima koje Grad
Sisak i gradska uprava poduzimaju kako bi se svi u ovom gradu osjeóali inkluzivno i kako bi bio
grad multikulturalnosti, tolerancije i inkluzivnosti.

Sreóko Telar rekao je da kad ðuje da netko dobiva nagradu zato 5to je bio protiv bilo ðega ne zîa
koliko je to u interesu Grada Siska i gradana i doprinosi boljitku grada.
Ako su one neSto organizirale Sto je protiv neðega, onda su, s druge strane bile osobe koje su iz
grada Siska za ne5to. Obrazloíenje da je to u interesu Grada Siska ne stoji.

Kristina Ikió Baniðek rekla je da bi bila Sokirana kad bi vijeónik Domovinskog pokreta glasao za
da se nagrade mlade aktivistice koje se bore za prava Lenate po5tuje njegovu dosljednost da, za
razliku od Petre i Ivane koje su uvijek afirmativno organizirale prosvjede zapÍaya, bilo Zena, bilo
manjina, da vijeónik bude protiv toga.

Sreóko Telar javio se za ispravak netoðnog navoda rekav5i da se u raspravi o zahvalnicama do5lo
do prava Lena, o tome tko je protiv ili za ùivot. Onda istaknite da su se one borile za prava Lena.
To se ne vidi iz zahvalnice. Ne misle svi kao ja ili gradonaðelnica, ali moramo uvaZavati jedni
druge. To je zahvalnica Grada Siska, a ne borba zaprava Lena.
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a) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Nagrade Grada Siska zaúivotno djelo Kristijanu Dobriniéu-posthumno

b) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli GodiSnje nagrade Grada Siska za202l. godinu Nerminu Kurtovióu Eki

c) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Godiðnje nagrade Grada Siska za202l. godinu Mimi Juraõak

d) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za202l. godinu Dini Pe5utu

e) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Godi5nje nagrade Grada Siska za202l. godinu Gradskom druStvu Crvenog kriZa

Sisak

f) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Pohvale Grada Siska Dijabetiðkom dru5tvu Grada Siska

g) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli pohvale Grada Siska Klubu hokeja na ledu Sisak

h) Za Prijedlog odluke o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Ivani Brajdió glasovalo je 9 vijeónika:
Ðulija Adamovió, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, MiSa Majkió Vukðevió, Lucija Matkovió,
Filip Pjerobon, Ivica Rendulió, Zoran Sertió i Sa5ka Vukovió, protiv Prijedloga odluke glasovalo
je 1,2 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec,

Ljiljana Slunjski, Ivica Sipuð, Vesna Stengl, Darjan Vlahov, Sonja Borió, Bojan Dadasovió,
Marko Rafaj i Sreóko Telar te se utvrduje da nije donesena Odluka o dodjeli Zahvalnice
Grada Siska Ivani Brajdió.
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i) Za Prijedlog odluke o dodjeli Zahvalnice Grada Siska Petri Stuparió glasovalo je 9 vijeónika:
Ðulija Adamovió, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, MiSa Majkió Vukðevió, Lucija Matkovió,
Filip Pjerobon, Ivica Rendulió, Zoran Sertió i Sa5ka Vukovió, protiv Prijedloga odluke glasovalo
je 12 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec,

Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Vesna Stengl, Darjan Vlahov, Sonja Borió, Bojan Dadasovió,

Marko Rafaj i Sreóko Telar te se utvrduje da nije donesena Odluka o dodjeli Zahvalnice
Grada Siska Petri Stuparié.

TOðKA 14.
Uvodno usmeno obrazloi.erye podnio je Goran Grgurað.
Bojan Dadasovió objasnio je postupak provodenja izbora za élanove i zamjenike Savjeta mladih
Grada Siska.
Gradsko vijeóe bira ðlanove Savjeta mladih tajnim glasovanjem na naðin propisan Poslovnikom
Gradskog vijeóa.
Tajno glasovanje provodi se glasaðkim listióima na kojima su kandidati navedeni abecednim
redom, uz naznalst ovla5teno g predl ag atelj a.

Glasovanje se provodi na naðin da se zaokruZuje redni broj ispred imena i prezimena najvi5e
devet kandidata.
U sluðaju da dva ili vi5e kandidata ostvare jednaki broj glasova, izbor izmedu tih kandidata
ponavlja se na istoj sjednici.

Ölankom 79. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska propisano je:
Tajno glasovanje provodi se glasaõkim listióima.
Glasaðki listiói su iste veliðine, boje, oblika i ovjereni su peðatom Vijeóa.
Na glasaðkom listióu prezimena kandidata navedena su abecednim redom, a glasuje se na naðin
da se zaokruZi redni broj ispred prezimena kandidata.
Ukoliko se glasuje o pojedinom prijedlogu ili predmetu, pitanje mora biti postavljano jasno i
precizno, a glasuje se ,,za",,,protiv" i,,stJzdräarr".

Glasaðke listióe priprema zaposlenik iz ölanka 77. Poslovnika. Vijeónike proziva i glasove
prebrojava zaposlenik upravnog odjela u ðrjoj je nadleZnosti obavljanje struönih poslova za
potrebe vljeó,a.

Predsjednik Vijeóa moZe odrediti i odredeni broj vijeónika koji óe mu pomagati kod tajnog
glasovanja.

Zaposlenik ili vijeónik koji pomaZe predsjedniku Vijeéa u provodenju tajnog glasovanja predaje
vijeónicima glasaðke listióe.

U sluðaju ponovnog glasovanja sjednica se prekida radi pripreme novih glasaðkih listióa.
Ponor¡no glasovanje provodi se istim postupkom kao i prvo glasovanje.

Vijeónik moíe glasovati samo jednim listióem i to osobno.
NevaZeói je nepopunjen listié, listió na kojem su dopisana nova imena, odnosno glasaðki listió
koji je tako popunjen da se ne moZe sa sigurno5óu uwrditi za koga ili Sto je vijeónik glasovao,
kao i listió na kojem je zaol<ruLen veói broj kandidata od broja koji se bira.

35



Nakon 5to su svi nazoðni vijeónici predali glasaðke listióe i nakon Sto je predsjednik Vijeóa
objavio da je glasovanje zavr5eno, prelazi se na utvrdivanje rczultata glasovanja.
Rezultat glasovanja se utvrduje na temelju predanih glasaðkih listióa.
Rezultat glasovanja utvrduje predsjednik Vijeóa u nazoðnosti zaposlenika i vijeónika koji su mu
pomagali kod samog glasovanja.
Predsjednik Vijeóa objavljuje renltate glasovanja na istoj sjednici na kojoj je provedeno tajno
glasovanje.

Nakon Sto sluZbenik podijeli glasaðke listióe, molim vijeónike da zaokruLe redni broj ispred devet
kandidata i njihovih zamjenika. SluZbenik óe vijeónike prozivati abecednim redom da ubace
glasaðki listió u glasaðku kutiju.

Nakon pregleda glasaðkih listióa, predsjednik Gradskog vijeóa utvrdio je da je 12 glasaðkih listióa
nevaäeélh te ni jedan ðlan i zamjenik ðlana nrje izabranu Savjet mladih Grada Siska.
Temeljem navedenog, utvrduje se da se nije glasovalo o Prijedlogu odluke o izboru ðlanova i
zamjenika ðlanova Savjeta mladih Grada Siska.

Nakon prethodne toðke dnevnog reda, sjednicu su napustili vijeónici Sanja Miokovió, Ivica Sipu5
i Darjan Vlahov pa je u odluðivanju sudjelovalo 18 vijeónika.

roðKA ls.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s l8 glasovaza,
donesena je

ODLUKA
o izmjenama Odluke o davanju stanova u najam

TOÕKA 16.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 18 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o izmjenama i dopuni Odluke o prodaji gradskih stanova

7. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u 15 sati i 40 minuta.

ZAPISNIðAR CA PREDSJEDNIK

ak Gordana Prica Dadasovié
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